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ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ 

ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 

                Η τακτική εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση  

   του Συλλόγου μας θα γίνει 
    την ΚΥΡΙΑΚΗ 28 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2021 

ώρα 10.00 π.μ. στο σχολικό συγκρότημα  
4ου και Αγ. Ανδρέα Δημ. Σχολείων Νέας Σμύρνης 

(Κράτητος και Αποστολάκη - στάση τραμ Αιγαίου) 
 

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΔΡΑΣΗΣ ΤΟΥ Δ.Σ. του ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΜΑΣ 

ΓΙΑ ΤΗ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΗ ΧΡΟΝΙΑ 2019-2020 

 Στις 6 ΝΟΕΜΒΡΗ 2019, η τακτική Γενική Συνέλευση παίρνει αποφάσεις:  
-Για το Πρόγραμμα Δράσης και για την απεργία-αποχή από την αξιολόγηση  
επιβεβαιώνοντας την συνυπογραφή του κειμένου, το οποίο προτάθηκε από κοινού από τον Α 
Σύλλογο ΠΕ Αθηνών και το Σύλλογο ΠΕ Σωκράτης με το οποίο δηλώνουμε την αντίθεσή μας 
στους σχεδιασμούς για αξιολόγηση της σχολικής μονάδας και για ατομική αξιολόγηση των 
εκπαιδευτικών.  
-Για συμμετοχή στην καμπάνια για πλήρη ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΚΥΗΣΗΣ ΚΑΙ ΜΗΤΡΟΤΗΤΑΣ για 
τις ελαστικά εργαζόμενες.  
-Για την εφαρμογή της 2χρονης υποχρεωτικής Προσχολικής Αγωγής και Εκπαίδευσης στο 
Δήμο Νέας Σμύρνης.  
-Καταγέλλει το γεγονός ότι είναι ακόμη απλήρωτοι οι αναπληρωτές. 
-Ψήφισμα συμπαράστασης για να παραχωρηθεί τώρα ο χώρος του 144ου ΔΣ Αθήνας  για να 
ξεκινήσει το κυριακάτικο σχολείο για τα παιδιά της πακιστανικής κοινότητας «η Ενότητα»  
για την εκμάθηση της μητρικής τους γλώσσας 
-Καταγγελία για τις απολύσεις επικουρικών γιατρών του νοσοκομείου «Ο ΑΓΙΟΣ ΣΑΒΒΑΣ». 
Συμπαράσταση στον Πρόεδρο του Σωματείου που υφίσταται πολιτική δίωξη και κινδυνεύει με 
απόλυση.  
-ΨΗΦΙΣΜΑ για το απαράδεκτο πρόστιμο στον περιφερειακό Σύμβουλο Θ. Αγαπητό της 
περιφερειακής κίνησης Ανταρσία στην Κεντρική Μακεδονία – Αντικαπιταλιστική Αριστερά».  
-Ψήφισμα συμπαράστασης στους δύο αγωνιστές φοιτητές που διώκονται για τη συμμετοχή 
τους στις κινητοποιήσεις στο άγαλμα του Τρούμαν στις 16 Απρίλη 2016. 
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-Ψήφισμα για την επαναφορά της επιλογής σημαιοφόρων και παραστατών με κλήρωση μεταξύ 
όλων των μαθητών/τριων. 
-Ψήφισμα υπεράσπισης του ΚΕΘΕΑ: Απαιτούμε να διαφυλαχθεί ο μέχρι τώρα χαρακτήρας του 
ΚΕΘΕΑ και η απρόσκοπτη λειτουργία του και να ενισχυθεί η δράση του με νέες μονάδες, με 
επαρκές μόνιμο προσωπικό, με πλήρη και επαρκή  χρηματοδότηση από το δημόσιο.  
 
 Στις  εκλογές της  6/11/2019  για ανάδειξη νέου  Δ.Σ. τα αποτελέσματα ήταν : 

ΨΗΦΟΔΕΛΤΙΟ ΨΗΦΟΙ ΕΔΡΕΣ ΕΚΛΕΓΜΕΝΟΙ 

Αγωνιστική 
Συσπείρωση 
(Παρεμβάσεις-
Κινήσεις-
Συσπειρώσεις)  

122 4 

Μελαμπιανάκη Ζέττα 
Καραμπά Σοφία 
Πενταγιώτη Αλεξάνδρα 
Στεφάνου Αχιλλέας 

Εκπαιδευτικοί 
Ριζοσπαστικής 
Αριστεράς (Ε.Ρ.Α.) 

54 2 
Μαντζαβράκου Ανθή 
Κουρκούνη Φωτεινή 

     ΔΑΚΕ 37 1 Μπογιατζής Φίλιππος 

ΔΗ.ΣΥ 28 0  

ΑΚΥΡΑ-ΛΕΥΚΑ 12   

ΣΥΝΟΛΟ 253   

Το Δ.Σ. που προήλθε   απ’ τις εκλογές στις 6/11/2019  συγκροτήθηκε σε  σώμα ως  εξής: 

ΘΕΣΗ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΣΧΟΛΕΙΟ 
ΤΗΛ. 
ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΤΗΛΕΦΩΝΟ  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Μελαμπιανάκη Ζέττα 7ο Δημ. Σχ. 210-9345380 6977 885092 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Μαντζαβράκου Ανθή 4ο  Δημ.Σχ.  210-9338908 6972 556058 

Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  Καραμπά Σοφία 2ο Δημ. Σχ. 210-9323311 6943 879575 

 
ΤΑΜΙΑΣ 
 

 Πενταγιώτη  Αλεξάνδρα 7ο Δημ. Σχ.  210-9345380 6944 907547 

ΜΕΛΟΣ Κουρκούνη Φωτεινή  6ο Δημ. Σχ.  210-9334200 6972 504113 

ΜΕΛΟΣ  Στεφάνου Αχιλλέας 5ο Δημ. Σχ.  210-9345760 6934 962526 

ΜΕΛΟΣ   Μπογιατζής Φίλιππος 3ο Δημ.Σχ. 210-9336779 6977 314641 

 
 Εκδίδεται ψήφισμα-κάλεσμα για την πορεία του Πολυτεχνείου, Κυριακή 17 Νοέμβρη, 16.00, 

Πλ. Κοραή και στις εκδηλώσεις μνήμης και τιμής το τριήμερο 15-17/11, με τίτλο: Ο 
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Νοέμβρης, για ακόμα μία φορά, έρχεται να θυμίσει πως ο τρόπος επιβολής κατακτήσεων 
είναι αυτός του εξεγερμένου λαού που οργανώνεται για να νικήσει. 

 Στις 13/11: Καταγγελία για την  παραβίαση του πανεπιστημιακού ασύλου στην ΑΣΟΕΕ από 
αστυνομικές δυνάμεις την Δευτέρα 11 Νοέμβρη. Απαιτούμε: Να αποχωρήσουν τώρα οι 
αστυνομικές δυνάμεις από την ΑΣΟΕΕ. Να ανακληθεί η απόφαση της Συγκλήτου και να ανοίξει η 
σχολή. Καμία παραβίαση του πανεπιστημιακού ασύλου.  Εκφράζουμε την αλληλεγγύη μας στους 2 
συλληφθέντες φοιτητές και απαιτούμε την άρση κάθε δίωξής τους. 

 Στις 15/11: Ανακοίνωση για τη λήξη της σύμβασης των Εργαζομένων Γενικών Καθηκόντων με 
αίτημα «Μόνιμο βοηθητικό προσωπικό για όλα τα σχολεία! Να παραταθεί η σύμβαση των 
εργαζομένων Γενικών Καθηκόντων.»  

 Στις 20/11 συμμετέχουμε σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στην πλατεία Νέας Σμύρνης, που 
διοργανώνει η ΕΛΜΕ Καλλιθέας, Νέας Σμύρνης, Μοσχάτου ενάντια στις συγχωνεύσεις-
καταργήσεις σχολείων που αποφάσισε η δημοτική αρχή σε συνεργασία με το Υπουργείο 
Παιδείας. 

 Καλούμε σε  πανεκπαιδευτικό συλλαλητήριο στις 23/11 με συγκέντρωση στις 12μμ στα 
Προπύλαια και πορεία προς τη Βουλή με αίτημα: Μαζικούς διορισμούς-διοροισμό όλων των 
αναπληρωτών αποκλειστικό κριτήριο το πτυχίο και ολόκληρη την προϋπηρεσία-ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ 
ΤΟΥ ΠΡΟΣΟΝΤΟΛΟΓΙΟΥ-ΜΟΝΙΜΗ ΚΑΙ ΣΤΑΘΕΡΗ ΔΟΥΛΕΙΑ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ 
 Ανακοίνωση σχετικά με την αποτροπή των σχεδίων του Δήμου Νέας Σμύρνης για  
κατάργηση του 7ου ΓΕΛ της Εστίας και του 8ου Γυμνασίου της Εστίας καθώς και τη συγχώνευση 
των δύο ΕΠΑΛ. Μαζικότατη ήταν η κινητοποίηση των μαθητών/τριων, που με συνθήματα και 
πανό γέμισαν το χώρο της πλατείας μπροστά από την αίθουσα Δημοτικού Συμβουλίου, 
διεκδικώντας  μαζί με γονείς και καθηγητές,  να μην κλείσουν τα σχολεία τους. Και, απέτρεψαν τις 
συγχωνεύσεις.  

 Καταγγελία για την αυταρχική συμπεριφορά της διευθύντριας του 6ου ΓΕΛ Νέας Σμύρνης, 
μετά από αίτημα της ΕΛΜΕ.  
 

 Συμμετοχή στη σύσκεψη Συλλόγων-ΕΛΜΕ Πρωτοβουλίας Αναπληρωτών και Συντονιστικού 
Αναπληρωτών και Αδιόριστων, στις  23/11/201 αμέσως μετά το συλλαλητήριο και ύστερα από 
κάλεσμα 25 Συλλόγων Εκπαιδευτικών Π.Ε.-ΕΛΜΕ για οργάνωση νέων κινητοποιήσεων. 

 

 Σις 25 Νοέμβρη, με έγγραφο προς τη ΔΕΠ δηλώνουμε την τοποθέτησή μας σχετικά με τα 
κριτήρια παραχώρησης των σχολικών χώρων, τα οποία είναι η παρακάτω: 
Με αφορμή την εισήγηση στη Δημοτική Επιτροπή Παιδείας για Παραχώρηση σχολικών χώρων για 
δραστηριότητες σε 1ο,2ο,3ο, 4ο 5ο, 6ο,7ο, 12ο, 13ο, Αγ. Ανδρέας Δημοτικά Σχολεία Ν. Σμύρνης. 
Δηλώνουμε ότι τα σχολεία μας είναι και πρέπει να είναι ανοιχτά στην κοινωνία. Κατά τη γνώμη 
μας όμως, υπάρχουν προϋποθέσεις για την παραχώρηση των χώρων των σχολείων οι οποίες 
πρέπει να γίνονται σεβαστές από την εκάστοτε Σχολική Επιτροπή και το Δημοτικό Συμβούλιο. 
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1. Οι δραστηριότητες αυτές να μην παρεμποδίζουν τη λειτουργία του σχολείου, ούτε του πρωινού ούτε του ολοήμερου 
προγράμματος, να γίνονται δηλαδή μετά τις 4μμ.  

2. Οι παραχωρήσεις να έχουν τη σύμφωνη γνώμη των Διευθυντών/τριών και των Συλλόγων Διδασκόντων και να μην 
παρεμποδίζουν είτε απογευματινές εκδηλώσεις-συγκεντρώσεις-αθλητικές δραστηριότητες της σχολικής κοινότητας 
δηλαδή του σχολείου, των εκπαιδευτικών και των  Συλλόγων Γονέων.  

3. Να μην υπεισέρχεται σε αυτές τις παραχωρήσεις ιδιώτης που ασκεί ιδιωτικό κερδοσκοπικό έργο και, 
εκμεταλλευόμενος τις εγκαταστάσεις του σχολείου, εισπράττει «δίδακτρα». Να μην παραχωρούνται  οι χώροι των 
σχολείων μας για προγράμματα, τα οποία απευθύνονται επιλεκτικά σε μεμονωμένους μαθητές ή σε ομάδες μαθητών, 
με κριτήρια οικονομικοκοινωνικά και αποκλείουν άλλους μαθητές που δεν έχουν την οικονομική δυνατότητα. 

4. Να κατατίθεται αντίγραφο του Καταστατικού και συγκρότησης ΔΣ του  αθλητικού φορέα, καθώς και βεβαίωση 
εγγραφής στην αρμόδια, ανάλογα με το άθλημα, Ομοσπονδία, όπως ορίζει ο σχετικός νόμος.  

5. Να υπάρχει ρήτρα αποκατάστασης των τυχόν ζημιών που θα προκύψουν από τη χρήση των χώρων του σχολείου. 
6. Να διατεθεί όπου ζητείται φύλακας για να επιτηρεί το συγκρότημα τις ώρες αυτές. Να υπάρχει μέριμνα για την 

ασφάλεια των μαθητών/τριων κατά τη διάρκεια του προγράμματος  
7. Να μην επιτρέπεται η υλοποίηση των προγραμμάτων των εν λόγω συλλόγων πριν την απόφαση παραχώρησης χώρων 

από τη Σχολική Επιτροπή. 
8. Να υπάρξει μια ισομερής κατανομή των αθλητικών δραστηριοτήτων των συλλόγων στα σχολεία του δήμου ώστε να 

καλύπτονται οι ανάγκες όλων των μαθητών της περιοχής. 
9. Η παραχώρηση χώρων των σχολείων μας σε καμιά περίπτωση δεν πρέπει να αφορά οργανώσεις και συλλογικότητες 

με ρατσιστική και φασιστική δράση και ιδεολογία.   

 
 Στις 5 Δεκεμβρίου συμμετέχουμε στην κινητοποίηση για ΠΛΗΡΗ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΚΥΗΣΗΣ ΚΑΙ 

ΜΗΤΡΟΤΗΤΑΣ-ΠΛΗΡΗ ΕΡΓΑΣΙΑΚΑ, ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΑ ΚΑΙ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΑ 
ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ των αναπληρωτών/τριων 
 

 Στις 5/12, παραλαμβάνουμε ευχαριστήριο μήνυμα από την Πακιστανική Κοινότητα: «Ένα 
μεγάλο ευχαριστώ από καρδιάς σε εσάς. Ο ρόλος σας ήταν αποφασιστικός για την επιτυχία της προσπάθειας να 
συνεχίσει να λειτουργεί το σχολείο μας. Ενα μεγάλο ευχαριστώ και σε όλες και όλους που ανοίξατε την ζεστή αγκαλιά 
σας  στα παιδιά της Πακιστανικής Κοινότητας, που δώσατε την ψυχή σας σε αυτόν ωραίο αγώνα, ώστε να αρχίσουν 
ξανά τα μαθήματα των παιδιών στη μητρική γλώσσα. Είμαστε έτοιμοι μετά την υπογραφή του Συμφωνητικού 
παραχώρησης  να λειτουργήσουμε ξανά στο σχολείο από την Κυριακή 24/11/2019.». 

 

 Στις 15/12, εκδίδεται από το Σύλλογο αναλυτικό Υπόμνημα με τίτλο: «Για την εφαρμογή της 
δίχρονης προσχολικής αγωγής και εκπαίδευσης στο Δήμο Νέας Σμύρνης. Να αναλάβουν όλοι τις 
ευθύνες τους. Να εφαρμοστεί η 2χρονη δημόσια υποχρεωτική προσχολική αγωγή και 
εκπαίδευση». Το περιεχόμενο είναι στην υπεράσπιση της  θεσμοθέτησης της δίχρονης 
υποχρεωτικής προσχολικής αγωγής και εκπαίδευσης για όλα τα νήπια 4 έως 6 ετών, 
αποκλειστικά στο δημόσιο νηπιαγωγείο, γιατί αποτελεί κομβικής σημασίας ζήτημα της 
εκπαιδευτικής κοινότητας. Με την ψήφιση του άρθρου 33 του ν 4521/2018, θεσμοθετήθηκε η 
εφαρμογή σε βάθος τριετίας. Για την επόμενη σχολική χρονιά, που είναι η τελευταία, απομένουν 
40 Δήμοι μεταξύ των οποίων και ο Δήμος Νέας Σμύρνης. Με δεδομένο ότι βρισκόμαστε πλέον 
στο σημείο μηδέν και αν δεν αλλάξουν ριζικά τα δεδομένα σε σχέση με τη σχολική στέγη των 
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νηπιαγωγείων, το επόμενο σχολικό έτος 2020-21, ο Δήμος Νέας Σμύρνης θα είναι ένας 
από τους ελάχιστους Δήμους, ίσως και ο μοναδικός πανελλαδικά, που δεν θα εφαρμόζεται η 
δίχρονη υποχρεωτική προσχολική αγωγή και εκπαίδευση, το υπόμνημα θα σταλεί στο 
Δημοτικό Συμβούλιο. Το υπόμνημα περιέχει και συγκεκριμένες προτάσεις για το κτιριακό.  

 Στις 18/12 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στους ΑΠΟΡΡΙΦΘΕΝΤΕΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ 
ΜΑΣ ΑΔΙΟΡΙΣΤΟΥΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΥΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΑΞΙΟΛΟΓΙΚΟΥΣ ΠΙΝΑΚΕΣ 
ΥΠΟΨΗΦΙΩΝ ΣΤΗΝ ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ. Περίπου 2.000 υποψήφιοι συνάδελφοί μας αδιόριστοι 
εκπαιδευτικοί και ΕΕΠ-ΕΒΠ κρίνονται απορριπτέοι από τις προκηρύξεις 1ΕΑ/2019, 2ΕΑ/2019 
και 3ΕΑ/2019 του ΑΣΕΠ για πλήρωση κενών θέσεων προσωπικού στην ειδική αγωγή λόγω μη 
καταβολής του παραβόλου των τριών ευρώ, που σε καμία περίπτωση δεν έγινε με δόλο αλλά 
αντίθετα είναι συνέπεια των ασαφών οδηγιών του ΑΣΕΠ.  

 
 Καλούμε στη Συγκέντρωση – Διαδήλωση την Πέμπτη 9 Ιανουαρίου 2020, ώρα 6:30 μμ, στα 
Προπύλαια του Πανεπιστημίου και πορεία στη Βουλή, για την επέτειο της δολοφονίας του 
Νίκου Τεμπονέρα. Στην ανακοίνωση –κάλεσμα αναφέρεται ότι: «29 χρόνια μετά, ο Νίκος 
Τεμπονέρας ΖΕΙ, στους αγώνες του λαού και της νεολαίας για ένα δημόσιο και δωρεάν 
ποιοτικό σχολείο για όλα τα παιδιά χωρίς διαχωρισμούς και διακρίσεις, για την ανατροπή 
των αντιλαϊκών πολιτικών, για αύξηση των δαπανών για την παιδεία, για μόνιμους μαζικούς 
διορισμούς, για μόρφωση, δουλειά και ζωή με δικαιώματα και ελευθερίες». 

 

 Στις 9/1/2020 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στην απεργία των εργαζομένων στον ΟΤΕ. 
Συμπαραστεκόμαστε στον αγώνα των εργαζόμενων στον ΟΤΕ και την Cosmote E-Value, που μέσα 
από τις γενικές συνελεύσεις των δυο σωματείων προκήρυξαν απεργία διαρκείας από τις 21/12. Οι 
εργαζόμενοι παλεύουν για την υπογραφή Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας και άρση της διάκρισης 
μεταξύ παλιών και νέων εργαζόμενων, «επινοικιαζόμενων» ή μη. Επίσης, απαιτούν να μην ισχύσει 
η πρόθεση του ομίλου να προβεί σε απολύσεις με τη λήξη της παρούσας σύμβασης και να 
ανακληθούν όσες απολύσεις έγιναν την παραμονή πρωτοχρονιάς. 

 

 Στις 9/1 εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Ισόβια καταδίκη της εγκληματικής ναζιστικής 
οργάνωση της  Χ.Α. στη δίκη που διεξάγεται. Κλείσιμο όλων των γραφείων της Χ.Α. σε 
κάθε πόλη και γειτονιά. Σταμάτημα των διώξεων σε αγωνιστές του εργατικού και κοινωνικού 
λαϊκού κινήματος για την αντιφασιστική συλλογική τους δράση.» Με αφορμή την πρόταση της 
εισαγγελέως Αδαμαντίας Οικονόμου στη δίκη της Χ.Α., που επιρρίπτει την ευθύνη για τη 
δολοφονία του Παύλου Φύσσα αποκλειστικά και μόνο στον Ρουπακιά, ως αποτέλεσμα ενός τυχαίου 
συμβάντος και όχι ως μια προμελετημένη δολοφονία των ταγμάτων εφόδου της Χ.Α. και αποτελεί 
πρόκληση για το αντιφασιστικό κίνημα και τα δημοκρατικά δικαιώματα. 
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 Στις 15/1/2020, ξεκινάει κύκλος συναντήσεων με τις Δημοτικές παρατάξεις με στόχο την 
ενημέρωσή τους για την αναγκαιότητα εφαρμογής της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και 
εκπάιδευσης. Οι συναντήσεις έγιναν ως εξής: 
Στις 15/1, με την παράταξη Μια Πόλη –Ανάποδα, Αριστερή παρέμβαση στους δρόμους της Νέας 
Σμύρνης (Γ. Φραγκούλης) 
Στις 21/1,με την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση (Γ. Κιουλάνης) 
Στις 27/1, με την παράταξη  Νέα Σμύρνη Ποιότητα Ζωής (Γ. Κουτελάκης) 
Στις 3/2, με την παράταξη Πρωτοβουλία για τη Νέα Σμύρνη (Γ. Λαρίσης) 
Στις 4/2, με την παράταξη Στροφή Νέας Σμύρνης (Θ. Παυλόπουλος) 
Στις 10/2 με την παράταξη Ανατροπή στην πόλη (Γ. Οικονόμου) 
Όλες οι δημοτικές παρατάξεις συμφώνησαν με την αναγκαιότητα της εφαρμογής της 
υποχρεωτικής δίχρονης προσχολικής αγωγής και εκπαίδευσης. Υπήρξαν διαφοροποιήσεις στις 
συγκεκριμένες προτάσεις τους.  
 

 Κάλεσμα για την Τρίτη 21 Ιανουαρίου, με 3ωρη στάση εργασίας της ΔΟΕ και συγκέντρωση 
ώρα 12.30 το πρωί στα Προπύλαια, με αίτημα να αποσυρθεί το νομοσχέδιο που εξισώνει τα 
ιδιωτικά κολλέγια με τα Δημόσια Πανεπιστήμια. Με τις διατάξεις που πρόσθεσε αιφνιδιαστικά, 
την προηγούμενη Παρασκευή το βράδυ, στο υπό ψήφιση νομοσχέδιο για την τριτοβάθμια η 
κυβέρνηση της Ν.Δ.,  δίνεται η δυνατότητα σε χιλιάδες απόφοιτους ιδιωτικών κολεγίων να 
εισαχθούν άμεσα στην προκήρυξη της γενικής αγωγής.  
 
 

 Στις 22/1 γίνεται σύσκεψη νηπιαγωγών του Συλλόγου μας με παρουσία εκπροσώπων του 
Συντονιστικού Νηπιαγωγών και της Συντονίστριας κ. Μ. Σαλαγιάννη, για τον 
προγραμματισμό των δράσεων μας σχετικά με τη διεκδίκηση της εφαρμογής της δίχρονης 
υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης στη Νέα Σμύρνης. Συμμετείχαν 20 συναδέλφισσες. 
Έγινε ενημέρωση για την κατάσταση στη Νέα Σμύρνη και σε άλλες περιοχές, τις προθέσεις 
του Υπουργείου αλλά και τα οφέλη για τον κλάδο και την κοινωνία παό την εφαρμογή της 
δίχρονης. Αποφασίστηκε, να βγει φυλλάδιο με κείμενα νηπιαγωγών αλλά και γονέων για την 
υποστήριξη του αιτήματος και να γίνει μια ανοιχτή εκδήλωση μέσα Μαρτίου. 
 

 Δημοσιοποιείται στις 22/1 η Πρόταση 74 Συλλόγων ΠΕ και ΕΛΜΕ ΥΠΕΡ ΤΗΣ ΚΗΡΥΞΗΣ 
ΑΠΕΡΓΙΑΣ-ΑΠΟΧΗΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ. Το κείμενο έχει συνυπογράψει και ο 
Σύλλογός μας με απόφαση ΔΣ και ΓΣ. Το κείμενο είναι το παρακάτω:  

Οι Σύλλογοι Εκπαιδευτικών Π.Ε. και οι Ε.Λ.Μ.Ε. που υπογράφουμε το παρακάτω κείμενο, με βάση τις 
αποφάσεις των ΔΣ ή/και των ΓΣ μας: 

1. Δηλώνουμε την αντίθεσή μας στους σχεδιασμούς για αξιολόγηση της σχολικής μονάδας και για ατομική 
αξιολόγηση των εκπαιδευτικών. Η οποιαδήποτε απόπειρα εφαρμογής της αξιολόγησης χρειάζεται να βρει τον 
κλάδο ενωμένο και θωρακισμένο με το όπλο της απεργίας – αποχής.  
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2. Αποφασίζουμε απεργία – αποχή από τις διαδικασίες αξιολόγησης στελεχών και αξιολόγησης/αυτοαξιολόγησης 
σχολικών μονάδων που προβλέπονται από το νόμο 4547/18 και την Υπουργική Απόφαση 1816 /ΓΔ4/11-1-
2019 με τίτλο «Προγραμματισμός και αποτίμηση του εκπαιδευτικού έργου των σχολικών μονάδων». 

3. Καλούμε τα Δ.Σ. της ΔΟΕ και της ΟΛΜΕ να κηρύξουν ΑΜΕΣΑ απεργία-αποχή στη βάση και της αντίστοιχης 
απόφασης της ΑΔΕΔΥ και να προχωρήσουν σε όλα τα οργανωτικά μέτρα προετοιμασίας του κλάδου για τη μάχη 
αυτή. 

4. Καλούμε τους Συλλόγους ΠΕ και τις ΕΛΜΕ να πάρουν αντίστοιχες αποφάσεις. 
Η παραπάνω πρόταση υπογράφεται μέχρι στιγμής από 39 Συλλόγους Π.Ε. και 35 ΕΛΜΕ. Καλούνται και οι υπόλοιποι 
Σύλλογοι Π.Ε. και ΕΛΜΕ να συνυπογράψουν το κοινό κείμενο απεργίας-αποχής από την αξιολόγηση. 
Σύλλογοι Εκπαιδευτικών Π.Ε.: 
Α΄ Αθηνών, Α΄ Πειραιά «Ρήγας Φεραίος», Αθηνά, Αιγάλεω, Αλίμου-Αργυρούπολης-Ελληνικού, Αμαρουσίου, Αν. 
Αττικής «Σωκράτης», Άνω Λιοσίων-Ζεφυρίου-Φυλής, Αριστοτέλης, Βύρωνα-Καισαριανής-Παγκρατίου «Ρόζα 
Ιμβριώτη», Γλυφάδας, «Δ. Γληνός», Δυτικής Αττικής «Κώστας Βάρναλης», Ζ΄ Θεσσαλονίκης, Ηλιούπολης, Ικαρίας-
Φούρνων, Κ. Σωτηρίου, Καλλιθέας, Κερατσινίου-Περάματος «Νίκος Πλουμπίδης», Κέρκυρας, Κεφαλονιάς-Ιθάκης, 
Κορυδαλλού-Αγίας Βαρβάρας, Λαγκαδά, Λακεδαίμονος «ο Πλήθων», Λήμνου «Αργύριος Μοσχίδης», Νέας Ιωνίας «Γ. 
Σεφέρης», Νέας Σμύρνης, Νήσων Αργοσαρωνικού, Νίκαιας, Ξάνθης, Παρθενώνας, Πειραιά «Η Πρόοδος», 
Περικλής, Περιστερίου «Έλλη Αλεξίου», Πιερίας, Σαλαμίνας, Σύρου-Τήνου-Μυκόνου, Χαϊδαρίου, Χανίων 
ΕΛΜΕ: 
Α΄ Αχαΐας, Α΄ Δυτικής Αττικής (Θριάσιο-Μεγαρίδα-Ειδύλλια), Α΄ Δυτικής Αττικής (Περιστέρι), Α΄ Θεσσαλονίκης, 
Α΄ Κορινθίας, Α΄ Κυκλάδων, Β΄ Αθήνας, Β΄ Αχαΐας, Β΄ Δωδεκανήσου, Β΄ Έβρου, Γ΄ Δυτικής Αθήνας, Γ΄ 
Θεσσαλονίκης, Δ΄ Θεσσαλονίκης,  Ε΄ Αθήνας, Ε΄ Θεσσαλονίκης, Εύβοιας, Ευρυτανίας, Ζακύνθου, Ηλείας, Ικαρίας-
Φούρνων, Ιωαννίνων, Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης, Καστοριάς, Κέρκυρας, Κεφαλονιάς, Λήμνου-Αγίου Ευστράτιου, Άνω 
Λιοσίων-Ζεφυρίου-Φυλής, Νότιας Αθήνας, Πειραιά, Ρεθύμνου, Σάμου, Φθιώτιδας, Φωκίδας, Χαλκιδικής, Χανίων 
 

 Συνυπογράφουμε το Δελτίο Τύπου από την Παναττική σύσκεψη Συλλόγων ΠΕ, ΕΛΜΕ, 
Συντονιστικού Αναπληρωτών Αδιόριστων Εκπαιδευτικών και Πρωτοβουλίας Αναπληρωτών και 
Ωρομίσθιων που έγινε στις 16/1 και τις προτάσεις για αγωνιστικές κινητοποιήσεις.  
 

 Ανακοίνωση-κάλεσμα για 24ωρη απεργία στις 23/1 (3ωρη στάση εργασίας της ΔΟΕ και 
3ωρη στάση εργασίας του Συλλόγου) και συγκέντρωση ώρα 12.30 το πρωί στη Βουλή, για 
την ψήφιση του νομοσχεδίου  που δίνει τη δυνατότητα σε χιλιάδες απόφοιτους ιδιωτικών 
κολεγίων να εισαχθούν άμεσα στην προκήρυξη της γενικής αγωγής.  
 

 Στάση εργασίας του Συλλόγου την ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 31 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2020, για να  
διευκολυνθούν οι συνάδελφοι/σσες στη συμμετοχή τους στη συγκέντρωση που οργανώνουν οι 
ΣΥΛΛΟΓΟΙ ΠΕ ΚΑΙ ΕΛΜΕ στις 13.30 στα Προπύλαια, με θέμα τη διεκδίκηση μόνιμων μαζικών 
διορισμών στην εκπαίδευση. Εκδίδεται και ανακοίνωση, με αιτήματα: Όχι στο  προσοντολόγιο και 
την ισοτιμία των ιδιωτικών κολεγίων. Διορισμός ΤΩΡΑ όλων των αναπληρωτών με βάση 
αποκλειστικά το πτυχίο και όλη την προϋπηρεσία. Ίσα δικαιώματα μονίμων και 
αναπληρωτών. Όχι στην αξιολόγηση, την αυτονομία της σχολικής μονάδας και τη σύνδεση των 
σχολείων με την αγορά.  Ελευθερία και δημοκρατία στα σχολεία με αποφασιστικές αρμοδιότητες 
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για όλα στο σύλλογο διδασκόντων και με κάλυψη με κρατική χρηματοδότηση όλων των αναγκών 
των σχολείων.               

 Στις 3/2, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Το Υπουργείο τιμωρεί τους συμβασιούχους που 
συμμετέχουν ενεργά στα σωματεία τους!» μετά την αρνητική απάντηση στο αίτημα του ΣΕΠΕ 
Άνω Λιοσίων-Ζεφυρίου-Φυλής, ύστερα από αντίστοιχο αίτημα που κατατέθηκε και από τη ΔΙΠΕ 
Δυτ. Αττικής, σχετικά με την διόρθωση της περικοπής προϋπηρεσίας και την πλήρη αναγνώριση 
του συνόλου της στις αναπληρώτριες Δινοπούλου Ευαγγελία και Μαργαρίτη Ελεάνα, οι οποίες 
έκαναν χρήση βραχυχρόνιων συνδικαλιστικών αδειών ως εκλεγμένα μέλη στο ΔΣ της ΔΟΕ και 
στο ΔΣ του πρωτοβάθμιου συλλόγου αντίστοιχα την προηγούμενη σχολική χρονιά. Καλούμε σε 
κινητοποίηση στο Υπουργείο Παιδεία την Τετάρτη 5/2 στις 2μμ. 
  

 Στις 6/2 γίνεται παρέμβαση σχετικά με το θέμα της υγιεινής στα σχολεία και εκδίδεται 
ανακοίνωση με τίτλο: «Για τα μέτρα πρόληψης της εποχικής γρίπης και την καθαριότητα των 
σχολικών μονάδων». Καλούμε να λυθεί ΤΩΡΑ το πρόβλημα της ενίσχυσης του δυναμικού των 
εργαζομένων στην καθαριότητα των σχολικών κτιρίων, να καλυφθούν οι ασθενείς 
εργαζόμενοι καθώς και όλο το ωράριο λειτουργίας των σχολείων.  

 

 Παρουσίαση του παιδικού βιβλίου της συναδέλφου Εύης Τσιτιρίδου "Το Αόρατο Χωριό" στο 
Σύλλογο Ιμβρίων το Σάββατο 8 Φεβρουαρίου 2020 και ώρα 12:00 το μεσημέρι 
 

 Διοργανώνεται αποκριάτικο εργαστήρι για τα παιδιά των συναδέλφων μελών του Συλλόγου 
μας, την Κυριακή 9 Φλεβάρη, ώρα 11 πμ στο 4ο –Αγ. Ανδρέας Δημ. Σχ. Νέας Σμύρνης.  
 

 Στις 12/2, εκδίδεται ανακοίνωση σχετικά με το κλείσιμο σχολικών μονάδων ως μέτρο 
πρόληψης διασποράς της εποχικής γρίπης. 
 

 Στις 14/2, εκδίδεται ανακοίνωση στήριξης στα αιτήματα της Ένωσης Εκπαιδευτικών 
Εικαστικών Μαθημάτων, στα πλαίσια των αποφάσεων και διεκδικήσεων του Συλλόγου μας για 
μαζικούς διορισμούς εκπαιδευτικών όλων των ειδικοτήτων και τη σύσταση οργανικών θέσεων για 
όλα τα γνωστικά αντικείμενα ειδικοτήτων στην Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση, στηρίζουμε τα αιτήματα 
της συνέλευσης  της Ένωσης Εκπαιδευτικών Εικαστικών Μαθημάτων. 
  

 Στις 17/2, εκδίδεται ανακοίνωση συμπαράστασης στους τέσσερις Νεοσμυρνιώτες φοιτητές 
δικάζονται ξανά με την κατηγορία της διακεκριμένης φθοράς δημόσιας περιουσίας λόγω της 
αναγραφής αντιφασιστικών συνθημάτων για την προπαγάνδιση της αντιφασιστικής συγκέντρωσης 
που είχε αποφασιστεί από σωματεία, ομοσπονδίες, φορείς, αντιρατσιστικές και αντιφασιστικές 
οργανώσεις στις 26/9/2013 στην Αθήνα. Ζητάμε την πλήρη απαλλαγή τους στην δίκη τους που 
γίνεται στο εφετείο. 
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 Καλείται έκτακτη Γενική Συνέλευση του Συλλόγου για τη Δευτέρα 17 Φλεβάρη, ώρα 7.30 μμ 

στο 4ο –Αγ. Ανδρέας Δημ. Σχ. με θέμα τον αγωνιστικό σχεδιασμό του κλάδου, σύμφωνα με 
πρόσκληση της ΔΟΕ που αναφέρει: «Καλούμε τους συλλόγους εκπαιδευτικών όλης της χώρας 
σε πραγματοποίηση κύκλου  έκτακτων Γενικών Συνελεύσεων από 4/2/2019 μέχρι και 
21/2/2020 με σκοπό τη χάραξη των επόμενων αγωνιστικών βημάτων διεκδίκησης των 
αιτημάτων του κλάδου… Για να παρθούν αποφάσεις για σχεδιασμό αγώνων που θα έχουν 
μαζικότητα, θα εκφράζουν όλους τους συναδέλφους, θα απηχούν στην κοινωνία θα οδηγήσουν σε 
λύσεις, θα περιφρουρήσουν τα μορφωτικά δικαιώματα των μαθητών μας αλλά και τα εργασιακά 
δικαιώματα των εκπαιδευτικών. Είναι, επίσης, σαφές ότι έχει εξαιρετικά μεγάλη σημασία η 
οργανωμένη στάση όλου του δημοσιοϋπαλληλικού κινήματος απέναντι στο νέο αντιασφαλιστικό 
νομοσχέδιο της κυβέρνησης, σε συνέχεια των μνημονιακών αντιασφαλιστικών νόμων που 
ψηφίστηκαν την περίοδο 2010 – 2019 και είχαν ως συνέπεια τη μείωση των συντάξεων από 
20% έως και 60%. Καλούμε, όλους τους εκπαιδευτικούς της πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης να 
συμμετέχουν δυναμικά στην 24ωρη απεργιακή κινητοποίηση που έχει αποφασίσει η 
Α.Δ.Ε.Δ.Υ. μόλις το  αντιασφαλιστικό νομοσχέδιο κατατεθεί στη Βουλή.» 
 

 Κάλεσμα συμμετοχής στην 24ωρη απεργία της Τρίτη 18 Φλεβάρη, σε όλο το Δημόσιο και στα 
Εργατικά Κέντρα Αθήνας-Πειραιά για το νέο σχέδιο νόμου του Υπ. Εργασίας και της 
κυβέρνησης της ΝΔ για την κοινωνική ασφάλιση όπου αναφέρεται ότι:   «Το καινούριο χτύπημα, 
που είναι εξαιρετικά επικίνδυνο, βρίσκεται στη διάταξη του νομοσχεδίου που εντάσσει το 
ΕΤΕΑΕΠ (Ενιαίο Ταμείο Επικουρικής Ασφάλισης και Εφάπαξ Παροχών) στον ΕΦΚΑ. Αυτό, 
οδηγεί άμεσα στη λεηλασία των 7 δις αποθεματικών του ΕΤΕΑΕΠ αφού πέφτουν στο γενικό 
«κουβά» από τον οποίο θα πληρώνονται και κύριες και επικουρικές συντάξεις και εφάπαξ. Η 
έλλειψη και η αποφυγή κρατικής χρηματοδότησης, οδηγεί με μαθηματική ακρίβεια στην 
εξάντληση των αποθεματικών του, στη δραματική μείωση ή και κατάργηση της επικουρικής 
και την οριστική συρρίκνωση του εφάπαξ. Είναι φανερή η πρόθεση να ανοίξει ο δρόμος για 
την εισβολή των ασφαλιστικών εταιρειών στο χώρο της κοινωνικής ασφάλισης -για τους 
έχοντες.»    
 

 Στις 20/2, εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας για τα προβλήματα των σχολείων, με τίτλο: 
«Κάθε πέρσι και καλύτερα;» Επισημαίνεται ότι «Υπάρχει ζήτημα αξιοπιστίας και 
δημοκρατικής λειτουργίας της Σχολικής Επιτροπής. Είναι ερώτημα ποιος αποφασίζει, με ποια 
κριτήρια και αν έχει γνώση των αναγκών λειτουργίας των σχολείων. Είναι ερώτημα γιατί, με το 
πρόσχημα της αλλαγής προμηθευτών, διαταράσσεται η ομαλή λειτουργία στη μέση της χρονιάς.  

 

 Στις 21/2 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης για τους συναδέλφους Παντελή Βαϊνά και 
Γιώργο Χρόνη, που δικάζονται στο πειθαρχικό στις 24/2. Οι συνάδελφοι Βαϊνάς Παντελής και 
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Γιώργος Χρόνης που εδώ και 10 χρόνια σχεδόν ταλαιπωρούνται με δίκες και πειθαρχικά για το 
αυτονόητο δικαίωμα και υποχρέωση να βαθμολογήσουν αρνητικά ως αιρετοί του κλάδου 
υποψήφιους διευθυντές που είχαν καταγγελίες για αυταρχική και αντισυναδελφική συμπεριφορά 
από συλλογικά όργανα, και ενώ τον Φεβρουάριο του 2017 αθωώθηκαν οριστικά από τα ποινικά 
δικαστήρια.    
 

 Στις 21/2 εκδίδεται ανακοίνωση σχετικά με Σχετικά με τις Δηλώσεις της Υπουργού Παιδείας 
για τη διδασκαλία Φυσικής Αγωγής Αγγλικών και πολλαπλού βιβλίου στο Νηπιαγωγείο. 
Κοινοποιείται και η σχετική ανακοίνωση του Συντονιστικού Νηπιαγωγών η οποία καταλήγει: 
«Δηλώνουμε τη διαφωνία μας με την κατεύθυνση αλλαγής του προγράμματος του 
νηπιαγωγείου και τη μετατροπή του από χώρο ανάπτυξης της αντίληψης και της σκέψης δια 
μέσου του παιχνιδιού και των αυθόρμητων ή προγραμματισμένων από τον/την νηπιαγωγό 
δραστηριοτήτων, σε χώρο αποσπασματικών κατακερματισμένων γνώσεων και δεξιοτήτων 
(εισαγωγή διδακτικών αντικειμένων/ μαθημάτων /ειδικοτήτων και βιβλίων)» 
 

 Στις 21 Φεβρουαρίου, γίνεται με μεγάλη επιτυχία, η κοπή πίτας και ο χορός του Συλλόγου 
μας στην ταβέρνα-μουσικό μεζεδοπωλείο «ΤΟ ΚΑΡΤΟΥΤΣΟ». 
Συμμετείχαν 139 άτομα. 106 συνάδελφοι και 33 συνοδοί. Ευχαριστούμε το Γιώργο 
Νυκταράκη που μας έδωσε 3 αντίτυπα του βιβλίου τους «Ελεύθεροι Άνθρωποι», την Εύη 
Τσιτιρίδου που μας έδωσε 3 αντίτυπα του βιβλίου της «Το Αόρατο χωριό» και την Αθηνά 
Κριτσιάνη που μας έδωσε 6 ζευγάρια χειροποίητα σκουλαρίκια. 
 

 Στις 24/2, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Στηρίζουμε τους εκπαιδευτικούς του 1ου Δημοτικού 
Σχολείου Νέας Σμύρνης», και θέμα την ενημέρωση ότι «με απόφαση της ΕΣΕΠΕ, γκρεμίζεται 
τμήμα της μεσοτοιχίας του σχολείου με τον αθλητικό σύλλογο Μίλωνα, για να φτιαχτεί πόρτα. Οι 
εκπαιδευτικοί του Σχολείου δήλωσαν την αντίθεσή τους στην παραπάνω ενέργεια, διότι αυτή δεν 
εξυπηρετεί τις ανάγκες λειτουργίας του σχολείου,  αλλά τουναντίον δύναται να δημιουργήσει 
προβλήματα ασφαλείας σε αυτό. Για το λόγο αυτό, οι εκπαιδευτικοί του σχολείου ζητούν τη 
διακοπή του έργου και  την επαναφορά της μεσοτοιχίας στην αρχική της κατάσταση.»  
Επισημαίνουμε επιπλέον ότι: Α. Οι Σύλλογοι Διδασκόντων, είχαν, έχουν και θα έχουν λόγο για 
όλα όσα συμβαίνουν στο χώρο του Σχολείου τους. Κάνουν και οφείλουν να κάνουν ότι περάνει από 
το χέρι τους για να περιφρουρούν την ακεραιότητα της δημόσιας περιουσίας και την ασφάλεια των 
μαθητών/τριων από κάθε λογής συμφέροντα. Και ξέρουν τι πρέπει να γίνει σε ένα σχολείο για να 
λειτουργεί σωστά για το καλό των παιδιών, γιατί δεν είναι περαστικοί από τα σχολεία, αλλά είναι 
πάντα εκεί. Καλό θα ήταν λοιπόν, ο εκάστοτε υπεύθυνος, να ακούει τις απόψεις των 
εκπαιδευτικών και να τις παίρνει υπόψη του.  Β. Τα δημόσια πρόσωπα που κατέχουν αξιώματα 
όπως αυτό του Προέδρου της Ενιαίας Σχολικής Επιτροπής ΠΕ, θα πρέπει να προσέχουν τη 
συμπεριφορά και το λόγο τους, τόσο τον προφορικό όσο τον γραπτό στα μέσα κοινωνικής 
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δικτύωσης. Οι εκπαιδευτικοί, δεν επιθυμούμε να εμπλεκόμαστε σε άγονες και στείρες 
αντιπαραθέσεις τις οποίες απ’ ότι φαίνεται συνηθίζουν ορισμένα δημόσια πρόσωπα για δικούς 
τους λόγους. Οι εκπαιδευτικοί έχουμε πραγματικά σοβαρά  ζητήματα να ασχοληθούμε και αυτά 
είναι η μόρφωση των μαθητών/τριων μας και η ομαλή λειτουργία των σχολείων μας. Οι εκάστοτε 
υπεύθυνοι θα έπρεπε να συμβάλλουν στην ομαλή λειτουργία των σχολείων και όχι να 
αναστατώνουν τη σχολική κοινότητα με τη συμπεριφορά και τις πράξεις τους.  
 

 Κηρύσσεται από το Σύλλογο, διευκολυντική στάση εργασίας για τις 25/2/2020, 
εξειδικεύοντας την απόφαση της ΕΕ της ΑΔΕΔΥ, για να διευκολυνθούν οι συνάδελφοι/σσες στη 
συμμετοχή τους στη συγκέντρωση που οργανώνουν τα ΣΩΜΑΤΕΙΑ  και η ΑΔΕΔΥ στο Συνέδριο 
της ΓΣΕΕ στο Καβούρι.  
 

 Εκδίδεται αφίσα με την υπογραφή 77 Συλλόγων ΠΕ και ΕΛΜΕ στο αίτημα για ΚΗΡΥΞΗ 
ΑΠΕΡΓΙΑΣ-ΑΠΟΧΗΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ.  
 

 Την Τρίτη 25/2 συμμετείχαμε στη συνάντηση των διευθυντών/τριων των Δημοτικών 
Σχολείων της Νέας Σμύρνης μετά από πρόσκληση του Διευθυντή Εκπαίδευσης της Δ Αθήνας 
κ. Γ. Κέντρου. Θέμα της σύσκεψης ήταν η αναζήτηση ελεύθερων αιθουσών στα Δημοτικά 
Σχολεία της Νέας Σμύρνης για να στεγαστούν τμήματα Νηπιαγωγείων εν όψει της εφαρμογής 
της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης. Στη συζήτηση που έγινε, αναδείχτηκε 
ότι στη Νέα Σμύρνη, τα δημοτικά σχολεία είναι υπερπλήρη. Καμιά αίθουσα δεν 
«περισσεύει».  
 

 Στις 6/3, εκδίδεται ανακοίνωση για την υγιεινή και ασφάλεια στα σχολεία με τίτλο: «Για τα 
μέτρα πρόληψης της εποχικής γρίπης και του κρονοϊού και την καθαριότητα των σχολικών 
μονάδων» όπου ζητάμε να λυθεί ΑΜΕΣΑ το πρόβλημα της ενίσχυσης του δυναμικού των 
εργαζομένων στην καθαριότητα των σχολικών κτιρίων και να καλυφθεί όλο το ωράριο 
λειτουργίας των σχολείων και να προμηθεύει ο Δήμος τα σχολεία με επαρκή και καλής 
ποιότητας καθαριστικά και απολυμαντικά.  

 

 Εκδίδεται ανακοίνωση για την Παγκόσμια Ηέρα της Γυναίκας, με τίτλο: «8η Μάρτη, 
Παγκόσμια Ημέρα της Γυναίκας. Αν σταματήσουμε εμείς, σταματάει ο κόσμος! Συμμετέχουμε 
στη συγκέντρωση στην πλ. Κλαυθμώνος στις 12 το μεσημέρι» Διεκδικούμε: να καταπολεμάται 
ο ρατσισμός,  οι διακρίσεις, η προκατάληψη ότι το ένα φύλο είναι εγγενώς ανώτερο από το άλλο 
και να καλλιεργούνται οι αξίες της ισοτιμίας και της αλληλεγγύης των ανθρώπων ανεξάρτητα από 
φύλο, φυλή, εθνικότητα, κοινωνική τάξη. Να καταπολεμούνται  η βία και η σεξουαλική 
παρενόχληση, που έχουν θύματά τους κυρίως τις γυναίκες. Να διασφαλιστεί η ισότητα ευκαιριών 



12 

 

για τις γυναίκες εκπαιδευτικούς σε ό,τι αφορά την επαγγελματική εξέλιξη και τη συμμετοχή τους 
στο συνδικαλιστικό κίνημα και στα όργανά του.  
 

 Στις 11/3, μετά το κλείσιμο των σχολείων, εκδίδεται ανακοίωνση με τίτλο: «Σχετικά με την 
παραμονή των εκπαιδευτικών στα κλειστά σχολεία!» και αιήματα να μην υποχρεούνται οι 
διευθυντές/τριες και προϊσταμένες να βρίσκονται συνεχώς στα σχολεία, αλλά μόνο όταν 
υπάρχει ανάγκη.  

 

 Στις 15/3, εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας για την συνέχιση της κανονική λειτουργιά των 
Κ.Ε.Σ.Υ. κατά την περίοδο των έκτακτων μέτρων. 

 

 Στις 19/3 εκδίδεται ανακοίωνση με τίτλο « Για την κρίση που βιώνουμε και το δρόμο που 
έχουμε μπροστά μας» Γίνεται συνολική τοποθέτηση πάνω στο θέμα της πανδημίας  του 
κλεισίματος των σχολείων και των επιπτώσεων που θα έχει στην εκπαιδευτική διαδικασία και 
στην ψυχολογία των μαθητών. Όλοι οι εκπαιδευτικοί, πρέπει να αντιμετωπίσουμε την 
συγκεκριμένη κατάσταση έκτακτης ανάγκης με το τετράπτυχο "ψυχραιμία - σεβασμός – 
αλληλεγγύη – παιδαγωγική". Δηλώνεται ότι πρέπει να στηρίξουμε με όλες μας τις δυνάμεις τα 
αιτήματα των Υγειονομικών, για τα άμεσα μέτρα στήριξης του Δημόσιου Συστήματος Υγείας, 
καθώς και τα αιτήματα των εργατικών συνδικάτων για την προάσπιση της εργασίας, του μισθού, 
των εργατικών δικαιωμάτων και κατακτήσεων απέναντι στην εργοδοτική αυθαιρεσία που 
πολλαπλασιάζεται. Τοποθετούμαστε με επιφύλαξη σχετικά με τη διδασκαλία εξ αποστάσεως.  
Επισημαίνουμε σαφώς ότι η τηλεκπαίδευση, εάν εφαρμοστεί με αυτούς τους όρους, θα 
οδηγήσει σε μια άνευ προηγουμένου άνιση μεταχείριση των μαθητών, με την έγκριση μάλιστα 
του υπουργείου. 

 

 Στις 23/3 εκδίδεται ανακοίωνση με τίτλο: «Σχετικά με τις νέες εγκυκλίους της 20/3 για 
την εξ αποστάσεως εκπαίδευση» όπου επισημαίνεται ότι η χρήση των πλατφορμών είναι 
δυνητική και όχι υποχρεωτική και επαναλαμβάνουμε ότι: «Δε μας υποχρέωσε, δε μας 
υποχρεώνει και ούτε θα μας υποχρεώσει κανένα Υπουργείο Παιδείας να στήσουμε δίκτυα 
επικοινωνίας και αλληλεγγύης με τους μαθητές μας και τις οικογένειές τους. Ήδη πολλοί 
συνάδελφοί μας το έχουν κάνει με δική τους πρωτοβουλία. Και θα συνεχίσουν να το κάνουν 
με όποιο τρόπο εκείνοι θεωρούν πρόσφορο. Καλούμε τους συναδέλφους να αγνοήσουμε τις 
σκοπιμότητες και να σταθούμε όλοι όρθιοι, δημιουργικοί και αλληλέγγυοι στις πραγματικές 
ανάγκες όλων των μαθητών και των οικογενειών τους.Ο Σύλλογός μας το αμέσως επόμενο 
διάστημα θα αποστείλει προς τους εκπαιδευτικούς προτάσεις για να  οργανώσουν ποιοτικά 
και δημιουργικά το χρόνο των μαθητών μας κάτι που τόσο πολύ την χρειάζονται σε αυτή τη 
δύσκολη περίοδο ακόμα και για ψυχολογικούς λόγους.»  
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 Στις 24/3, αποστέλλεται σε όλους τους συναδέλφους πολυσέλιδο Παιδαγωγικό Υλικό το οποίο 
μπορούν να αξιοποιήσουν για τους μαθητές/τριες τους.  Επισημαίνεται ότι ο κατάλογος είναι 
μεγάλος και ενδεικτικός: Ωραία βιβλία για διάβασμα, περιηγήσεις σε εικονικά μουσεία, 
ηλεκτρονικά και πνευματικά παιχνίδια που ακονίζουν το μυαλό, πειράματα Φυσικής και 
κατασκευές με απλά υλικά, παιδικές ταινίες, θεατρικές παραστάσεις, ντοκιμαντέρ για τη 
φύση, τη γεωγραφία και την ιστορία, σελίδες για τις ξένες γλώσσες. Κάθε συνάδελφος/ισσα, 
μπορεί να αξιοποιήσει το υλικό με τον παιδαγωγικό τρόπο που θεωρεί καλύτερο για τους 
μαθητές του.  
 

 Στις 27/3 συνεδριάζει διαδικτυακά το ΔΣ του Συλλόγου μας. Σχετικά με την  εξ αποστάσεως 
διδασκαλία, επισημαίνονται τα παρακάτω: Οι συνάδελφοι έχουν καταλάβει ότι είναι 
προαιρετικό αλλά αισθάνονται πίεση και άγχος να προχωρήσουν από διάφορους παράγοντες. 
Υπάρχουν συνάδελφοι αλλά και σχολεία που αποφάσισαν να κινηθούν με πιο ήπιες μορφές 
επικοινωνίας με μαθητές –γονείς, όπως μειλ κα. Η γενική μας τοποθέτηση είναι: Χαλαρή 
προσέγγιση του θέματος, χωρίς άγχος, εξάλλου η υποδομή του υπουργείου είναι χάλια. 
Υπενθυμίζουμε ότι δεν υπάρχει υποχρεωτικότητα. Ότι κάνουμε το κάνουμε για τους μαθητές 
μας και όχι για το υπουργείο. Προκρίνουμε και προτείνουμε τη δημιουργική απασχόληση των 
μαθητών. Να σκεφτούμε και να έχουμε ευαισθησία για το τι συμβαίνει και στις οικογένειες 
των μαθητών μας. Δεν πρέπει να παρασυρθούμε να προχωρήσουμε παρακάτω την ύλη, Να 
μη συνεισφέρουμε στην περαιτέρω διάσπαση του ενιαίου της εκπαίδευσης. Τέλος, η 
τηλεκπαίδευση όπως και η κάθε τηλεεργασία, επειδή είναι από το σπίτι, είναι μια εργασία 
στην οποία υπάρχει τάση να μην υπάρχει ωράριο και να ροκανίζεται ο ελεύθερος χρόνος από 
τον χρόνο εργασίας. Πρέπει να το αντιπαλέψουμε. Οι οικογένειες των εκπαιδευτικών έχουν 
και αυτές ανάγκες, αρρώστους, ηλικιωμένους, μικρά παιδιά. Και οι εκπαιδευτικοί έχουν 
ωράριο. Θα πρέπει να συζητήσουμε ξανά τα δεδομένα μετά τις 10 Απρίλη, όπου θα 
ξεκαθαρίσει το τοπίο, αν θα ανοίξουν τα σχολεία ή όχι.  
 

 Στις 28/3 εκδίδεται ανακοίωνση –καταγγελία για τις ενέργειες του Υπ. Παιδείας να ζητήσει  
στοιχεία αναφορικά με τον αριθμό των εκπαιδευτικών που έχουν ιδρύσει ψηφιακές τάξεις και τον 
αριθμό εκπαιδευτικών και μαθητών που συμμετέχουν σε αυτές και μαλιστα ημέρα Σάββατο.  

 

 Στις 31/3 εκδίδεται νέα ανακοίνωση με τίτλο «Για την εξ αποστάσεως εκπαίδευση, τον 
ενιαίο χαρακτήρα του δημόσιου σχολείου,  τα παιχνίδια του υπουργείου και τις πιέσεις της 
διοίκησης», όπου επισημαίνεται ότι «Τίποτα δεν είναι υποχρεωτικό. Δεν είναι τυχαίο ότι δε 
διατυπώνεται υποχρεωτικότητα. Γνωρίζει πολύ καλά η κ. Κεραμέως, η οποία είναι νομικός, 
ότι είναι αδύνατον να διατυπωθεί υποχρεωτικότητα στην εξ αποστάσεως εάν δεν υπάρχει 
δυνατότητα για ισότιμη πρόσβαση ΟΛΩΝ των μαθητών/τριων και όλων των εκπαιδευτικών. 
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Και σύμφωνα με το Σύνταγμα, το κράτος οφείλει να παρέχει αυτή τη δυνατότητα. Αλλιώς, 
εάν η δημόσια δωρεάν παιδεία καταντά να παρέχεται μόνο σε όσους και όσες έχουν την 
τεχνολογική δυνατότητα τότε απλά ΠΑΡΑΒΙΑΖΕΤΑΙ ΤΟ ΣΥΝΤΑΓΜΑ.  Για το λόγο αυτό, 
δεν είναι υποχρεωτική η διαδικασία. Γι αυτό το λόγο, ΟΛΑ τα κείμενο του Υπουργείου 
γράφουν «ΜΠΟΡΟΥΝ ΝΑ…» και κανένα δε λέει  «ΥΠΟΧΡΕΟΥΝΤΑΙ ΝΑ…».  
Επισημαίνεται επίσης ότι: Συνεχίζουμε στην ίδια κατεύθυνση: Ότι κάνουμε, είναι για τους 
μαθητές μας και όχι για το υπουργείο. Αυτό σημαίνει για ΟΛΟΥΣ τους μαθητές μας.  
Θα εκτιμήσουμε ξανά τα δεδομένα μετά τις 10 Απρίλη, όπου θα ξεκαθαρίσει το τοπίο, αν θα 
ανοίξουν τα σχολεία μετά το Πάσχα.  
 

 Την 1 Απριλίου, εκδιδεται ανακοίνωση με τίτλο: «ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ 
ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΥΓΕΙΑΣ ΕΔΩ ΚΑΙ ΤΩΡΑ! Να γίνουν δεκτά ΤΩΡΑ όλα τα αιτήματα των 
γιατρών και των νοσηλευτών για την αντιμετώπιση της πανδημίας!». Άμεση ενίσχυση του 
υγειονομικού προσωπικού με μαζικές προσλήψεις γιατρών όλων των ειδικοτήτων, με νοσηλευτικό 
προσωπικό, άμεση ενίσχυση του συστήματος υγείας με ΜΕΘ, κλίνες και μόνιμο προσωπικό, να 
επιταχθούν άμεσα τα χειρουργεία, οι κλίνες ΜΕΘ, τα κρεβάτια, τα διαγνωστικά και τα 
εργαστηριακά κέντρα των ιδιωτικών νοσοκομείων. Το ίδιο να γίνει και με τους ιδιώτες γιατρούς, 
που είναι επί το πλείστον έμπειροι επιστήμονες, Να επιταχθούν τα αναγκαία υλικά για την 
υποδομή του δημόσιου συστήματος Υγείας και για τον άμεσο εφοδιασμό των υγειονομικών. Μέτρα 
προστασίας στους χώρους δουλειάς. Άμεσες μαζικές προσλήψεις γιατρών εργασίας και τεχνικών 
ασφαλείας και εντατικοί έλεγχοι από την επιθεώρηση εργασίας. Δωρεάν τεστ και μέσα ατομικής 
προστασίας για όλους!  
 

 Την 1η Απριλίου, εκδίδεται επίσης ανακοίνωση «Για ένα δίκτυο αλληλεγγύης και επικοινωνίας» 
γονέων και εκπαιδευτικών. Δηλώνεται ότι: Στους δύσκολους καιρούς της πανδημίας που 
ζούμε, σε συνθήκες καραντίνας και απομόνωσης για πολλούς και έλλειψης μέτρων ασφαλείας 
για άλλους (πολλούς) που εξακολουθούν και εργάζονται, παίρνουμε την πρωτοβουλία να 
κάνουμε ένα δίκτυο αλληλεγγύης και επικοινωνίας με γονείς μαθητριών/ών των σχολείων του 
Συλλόγου μας. Απευθυνόμαστε σε όλους τους γονείς που αυτό το διάστημα νιώθουν 
αβοήθητοι/ες, απομονωμένες/οι και τις/τους καλούμε να μας απευθυνθούν για κάθε είδους 
βοήθεια και (αλληλο)ενημέρωση για προβλήματα στο χώρο εργασίας τους, στις οικογένειές 
τους ή αλλού. Για όποια βοήθεια, ενημέρωση, στήριξη χρειάζεστε, στείλετε μας μήνυμα στο 
μειλ του Συλλόγου μας για να βοηθήσουμε με όποιο τρόπο μπορούμε.Είναι σημαντικό όλοι/ες 
μαζί, να σταθούμε όρθιοι/ες. 
 

 Στις 2/4, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Το Υπουργείο Παιδείας, κάθε μέρα, αποδεικνύει 
ότι δεν ενδιαφέρεται καθόλου για τα πραγματικά προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι 
εκπαιδευτικοί, οι μαθητές και οι γονείς τους.» Επισημαίνεται ότι: Το Υπουργείο Παιδείας, δεν 
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ρωτάει και δεν ενδιαφέρεται να ρωτήσει πόσοι μαθητές δεν έχουν τη δυνατότητα να 
συμμετέχουν σε ψηφιακές τάξεις, πόσοι δεν διαθέτουν τον εξοπλισμό και πόσοι δεν έχουν 
πρόσβαση στο διαδίκτυο. Το Υπουργείο Παιδείας πιέζει έμμεσα σε συγκεκριμένη επιλογή 
ασύγχρονης εξ αποστάσεως εκπαίδευσης, δηλαδή τις πλατφόρμες (eclass και eme) ή την 
τηλεδιάσκεψη για σύγχρονη μέσω webEx, την οποία έχει παραχωρήσει σε ιδιωτική εταιρεία. Δε 
μας λέει όμως, ότι αυτή η παραχώρηση ενέχει σημαντικά στοιχεία ελέγχου, καταγραφών 
χωρίς συναίνεση και επιπλέον εγείρει ζητήματα προσωπικών δεδομένων.  
Και, καλούμε τους συναδέλφους και τους συλλόγους διδασκόντων των σχολείων μας με 
πνεύμα συναδελφικής αλληλεγγύης, κοινωνικής και παιδαγωγικής ευθύνης και ευαισθησίας 
απέναντι στους μαθητές μας να επιλέξουν, αγνοώντας τις όποιες πιέσεις και προτάσεις του 
ΥΠΑΙΘ, τον καταλληλότερο τρόπο επικοινωνίας με τους μαθητές/τριες τους με ΜΟΝΑΔΙΚΟ 
ΚΡΙΤΗΡΙΟ να μην αποκλείεται κανένας. 
 

 Στις 2/4, εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης με τίτλο «Να καταβληθούν αμοιβές και 
ασφαλιστικές εισφορές για τους εκπαιδευτικούς ΙΕΚ και ΣΔΕ».  
 

 Στις 2/4, εκδίδεται ψήφισμα συμπαρα΄στασης με τίτλο «Αλληλεγγύη στην απεργία στην Ιόνιο 
Σχολή!». Χαιρετίζουμε την απεργία των συναδέλφων μας της ΙΟΝΙΟΥ ΣΧΟΛΗΣ  με αφορμή 
την αυθαίρετη απόφαση πολλών σχολαρχών να υπάγουν τους ιδιωτικούς εκπαιδευτικούς σε 
καθεστώς αναστολής σύμβασης, ενώ οι δάσκαλοι των παιδιών στα σχολεία αυτά, όπως και στα 
δημόσια, εξακολουθούν να παρέχουν εκπαιδευτικό έργο εξ αποστάσεως, στηρίζοντας ολόπλευρα 
τους μαθητές τους, όπως επιτάσσει το χρέος κάθε δασκάλου. 
 

 Καλούμε σε συμμετοχή στις δράσεις της ΟΕΝΓΕ στις 7 Απριλίου, με αφορμή την παγκόσμια 
ημέρα υγείας, κινητοποιήσεις και δράσεις που θα πραγματοποιηθούν στον προαύλιο χώρο των 
Νοσοκομείων. Διεκδικούμε: Μαζικές προσλήψεις μόνιμων γιατρών, νοσηλευτών και λοιπών 
υγειονομικών. Πλήρη επίταξη άνευ όρων κλινών, κλινικών, κρεβατιών ΜΕΘ, εξοπλισμού 
εργαστηρίων και του προσωπικού του ιδιωτικού τομέα περίθαλψης και ένταξή του στο κρατικό 
σχέδιο για την αντιμετώπιση της πανδημίας. Μέσα Ατομικής Προστασίας για όλους τους 
υγειονομικούς. Δωρεάν τεστ για όλους 
 

 Στις 6/4, εκδίδεται ανακοίνωση σχετικά με τη μη υποχρεωτικότητα των επιμορφωτικών 
συναντήσεων των συντονιστών εκπαίδευσης. 

 

 Στις 8/4 εκδίδεται ανακοίνωση σχετικά με τις οδηγίες του ΥΠΑΙΘ  για την υποβολή αναγκών 
εξοπλισμού φορητών ηλεκτρονικών συσκευών, στην οποία  προτείνουμε, όλοι και όλες 
διευθυντές και διευθύντριες να αποστείλουν άμεσα αριθμό αναγκών τόσο όσο είναι ΟΛΟΙ οι 
μαθητές και μαθήτριες του σχολείου, προσθέτοντας σε αυτόν και τον αριθμό των 
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εκπαιδευτικών. Θεωρούμε ότι είναι ο μοναδικός τρόπος να εξασφαλίσουμε την ισότιμη 
πρόσβαση όλων χωρίς εξαιρέσεις αλλά και διασφάλιση των ίδιων.   

 

 Στις 9/4, εκδίδεται ανακοίνωση για το ίδιο θέμα και τίτλο: «Για τη νέα εγκύκλιο με τίτλο 
Διευκρινίσεις σχετικά με την υποβολή αναγκών εξοπλισμού φορητών ηλεκτρονικών 
συσκευών.Φτάνει η κοροϊδία! Καλούμε τη ΔΟΕ να παρέμβει τώρα!», όπου καλούμε όλους και 
όλες διευθυντές και διευθύντριες και προϊσταμένες νηπιαγωγείων να αποστείλουν ΞΑΝΑ 
αριθμό αναγκών τόσο όσο είναι ΟΛΟΙ οι μαθητές και μαθήτριες του σχολείου προσθέτοντας 
σε αυτόν και τον αριθμό των εκπαιδευτικών. 

 

 Στις 10 Απριλίου, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «ΚΑΛΟ ΠΑΣΧΑ ΚΥΡΙΑ ΚΕΡΑΜΕΩΣ!». 
Όπου επισημαίνεται ότι, υπάρχει συγκεκριμένο νομοθετικό πλαίσιο που ορίζει με ενιαίο 
τρόπο τη λειτουργία των σχολείων αλλά και τις αργίες των ημερών του Πάσχα και το 
Υπουργείο Παιδείας και πάλι αυθαιρετεί, με την ανακοίνωση ότι που ενημερώνει ότι «θα 
δύναται να παρέχεται σε προαιρετική βάση εξ αποστάσεως εκπαίδευση σε όλες τις βαθμίδες 
της εκπαίδευσης και κατά τη διάρκεια των δύο επόμενων εβδομάδων, με εξαίρεση το χρονικό 
διάστημα από Μεγάλη Τετάρτη 15.04.2020 ως και Τρίτη 21.04.2020. Το ακριβές πλαίσιο θα 
οριστεί με σχετικές διατάξεις».  
 

 Την Πέμπτη 16/4 καλούμε στις 10:30 πμ στην Περιφερειακή Διεύθυνση Εκπαίδευσης 
Αττικής, σε διαμαρτυρία για την κατάθεση του αντιεκπαιδευτικού νομοσχεδίου για την Παιδεία 
στη δημόσια διαβούλευση, εν μέσω πανδημίας. Το περιεχόμενο του νομοσχεδίου τρόπος 
εισαγωγής στην τριτοβάθμια εκπαίδευση, επαναφορά της τράπεζας θεμάτων, αντιεκπαιδευτική 
αξιολόγηση σχολικών μονάδων και εκπαιδευτικών, αντιδραστικές αλλαγές στην δομή και το 
περιεχόμενο της εκπαίδευσης κ.α.   Ο Σύλλογος εκδίδει βεβαίωση ελεύθερης κυκλοφορίας για τη 
συμμετοχή στη διαμαρτυρία.  
 

 Στις 23/4, εκδίδεται ανακοίνωση-ψήφισμα με τίτλο: « Το Υπουργείο Μεταναστευτικής 
πολιτικής απολύει συμβασιούχους και την πρόεδρο του σωματείου στην Υπηρεσία Ασύλου, εν 
μέσω πανδημίας. Πάρτε πίσω τις απολύσεις  ΤΩΡΑ!» 
 

 Καλούμε στην κινητοποίηση στη Βουλή στις 24/4 στις 12.00 το μεσημέρι, με αίτημα ΝΑ 
ΑΠΟΣΥΡΘΕΙ ΤΟ ΑΝΤΙΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ. Εν μέσω πανδημίας, με τα 
σχολεία κλειστά, με τις απαγορεύσεις/περιορισμούς κυκλοφορίας και την αναστολή πολιτικών 
και συνδικαλιστικών δικαιωμάτων σε πλήρη ισχύ, με τους εκπαιδευτικούς να αδυνατούν να 
πραγματοποιήσουν γενικές συνελεύσεις, η κυβέρνηση της Ν.Δ και το Υπουργείο Παιδείας 
έδωσαν, την Τετάρτη 22 Απριλίου, στη δημοσιότητα το πολυνομοσχέδιο για την Παιδεία με 
πρόθεση να το ψηφίσουν την επόμενη εβδομάδα. Περιλαμβάνει αξιολόγηση των σχολικών 
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μονάδων, εσωτερική και εξωτερική, από το Σεπτέμβριο του 2020 και ατομική αξιολόγηση των 
εκπαιδευτικών από το Σεπτέμβριο του 2021. Μετατροπή του Λυκείου και του Γυμνασίου σε 
εξεταστικό κέντρο και ένταση των ταξικών φραγμών, με την αύξηση του μέσου όρου 
προαγωγής/απόλυσης, με την αύξηση των εξεταζομένων μαθημάτων, με την επαναφορά της 
Τράπεζας Θεμάτων στο Λύκειο και την ένταση των εξεταστικών φραγμών στο Γυμνάσιο κλπ. 
Εκδίδεται από το Σύλλογο βεβαίωση ελεύθερης κυκλοφορίας για συμμετοχή στη 
συγκέντρωση.  
 

 Στις 28 Απρίλη ανταποκρινόμαστε στο κάλεσμα της ΟΕΝΓΕ, συμμετέχουμε στη νέα 
πανελλαδική κινητοποίηση για την υπεράσπιση της δημόσιας υγείας. Συμμετέχουμε στις 
παραστάσεις διαμαρτυρίας και στις κινητοποιήσεις στις πύλες και στα προαύλια των 
νοσοκομείων, και στο Υπουργείο Υγείας στις 3.30 μμ. Διεκδικούμε μαζί με την ΟΕΝΓΕ και τα 
Νοσοκομειακά σωματεία: Πρόσληψη όλου του αναγκαίου μόνιμου προσωπικού (γιατρών, νοσηλευτών και λοιπού 
υγειονομικού προσωπικού) για τη στελέχωση των νοσοκομείων και των Κ.Υ. Μονιμοποίηση των επικουρικών, όλων 
των συμβασιούχων χωρίς όρους και προϋποθέσεις. Ένταξη στα BAE. Άνοιγμα των ΜΕΘ - Δωρεάν εξετάσεις-
Επίταξη χωρίς αποζημίωση αναγκαίων ιδιωτικών δομών/Μ.Ε.Θ. · Μέτρα και μέσα προστασίας για την υγεία και την 
ασφάλεια των υγειονομικών. Να μην εκτεθεί κανένας/μία εργαζόμενος/η σε κίνδυνο Μέτρα προστασίας για τους 
εργαζόμενους στις επιχειρήσεις που δουλεύουν κανονικά και μετακινούνται μαζικά 

 

 Στις 28 Απριλίου εκδίδεται ανακοίνωση με θέμα «Σχετικά με τις οδηγίες για την υλοποίηση 
της σύγχρονης εξ απόστασεως εκπαίδευσης στο Νηπιαγωγείο.», όπου  «Καλούμε τους 
συναδέλφους και τους συλλόγους διδασκόντων των νηπιαγωγείων με πνεύμα συναδελφικής 
αλληλεγγύης, κοινωνικής και παιδαγωγικής ευθύνης και ευαισθησίας απέναντι στους μαθητές μας 
να επιλέξουν, αγνοώντας τις όποιες πιέσεις και προτάσεις του ΥΠΑΙΘ, τον καταλληλότερο τρόπο 
επικοινωνίας με τους μαθητές/τριες τους με ΜΟΝΑΔΙΚΟ ΚΡΙΤΗΡΙΟ να μην αποκλείεται 
κανένας.» Κοινοποιείται και η σχετική ανακοίνωση του Συντονιστικού Νηπιαγωγών.  
 

 Καλούμε σε κινητοποίηση στη Βουλή στις 30 Απριλίου, ώρα 13.00, με αίτημα ΝΑ 
ΑΠΟΣΥΡΘΕΙ ΑΜΕΣΑ ΤΟ ΑΝΤΙΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟ ΠΟΛΥΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ «Αναβάθμιση του 
Σχολείου και άλλες διατάξεις». Καλούμε το Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. να κηρύξει άμεσα απεργία-
αποχή από κάθε αξιολογική διαδικασία συντασσόμενο με τις αποφάσεις των 77 
εκπαιδευτικών σωματείων για Απεργία – Αποχή από κάθε διαδικασία αντιεκπαιδευτικής 
αξιολόγησης/αυτοαξιολόγησης. 
Τα βασικά σημεία του, όπως καταγράφηκαν στη συνεδρίαση του ΔΣ της 27/4 είναι: 
Προωθείται η αύξηση του αριθμού μαθητών ανά τάξη σε Δημοτικό και Νηπιαγωγείο.  Ενισχύει το Λύκειο – 
εξεταστικό κέντρο. Εισάγει την Τράπεζα Θεμάτων από την Α΄ Λυκείου για τα ΓΕΛ και τα ΕΠΑΛ. Αυξάνει τα 
γραπτώς εξεταζόμενα μαθήματα στο Λύκειο. Στο Νηπιαγωγείο, όπου τα νήπια και προνήπια δεν έχουν 
κατακτήσει ακόμα τη χρήση της μητρικής γλώσσας εισάγεται το αντικείμενο των Αγγλικών. Δεν παίρνεται 
κανένα ουσιαστικό μέτρο για την ενίσχυση των απαραίτητων υποστηρικτικών δομών του σχολείου για τη 
στελέχωσή τους με το αντίστοιχο προσωπικό. Η εισαγωγή των υποχρεωτικών εσωτερικών κανονισμών 
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λειτουργίας των σχολείων με τη συμμετοχή του Συλλόγου Γονέων και την άμεση εμπλοκή της Τοπικής 
Διοίκησης έρχεται ως επιστέγασμα στη λειτουργία ενός σχολείου υποχρηματοδοτούμενου, που αναζητά «χορηγούς» 
και «χρηματοδότες». Οι διατάξεις για την αντιδραστική αντιεκπαιδευτική αξιολόγηση αποτελούν και τους δείκτες 
ελέγχου, αλλά και μέσο προώθησης και επιβολής όλων των παραπάνω αντιεκπαιδευτικών κατευθύνσεων. Η 
κυβέρνηση της Ν.Δ. αξιοποιεί και επεκτείνει το υπάρχον νομοθετικό πλαίσιο καθορίζει της διαδικασίες   
“εσωτερικής” και “εξωτερικής” αξιολόγησης. Η αξιολόγηση δεν έχει καμία σχέση με την επίλυση των προβλημάτων 
των σχολείων αλλά και του ίδιου του έργου του εκπαιδευτικού. Επί της ουσίας γίνεται ακόμα πιο βαθιά η 
κατηγοριοποίηση σχολείων και μαθητών με διάφορα ποσοτικά κριτήρια και ειδικά με τα «εκπαιδευτικά 
αποτελέσματα». Ενοχοποιούνται οι εκπαιδευτικοί και τα σχολεία, οι ίδιοι οι μαθητές και οι οικογένειές τους, για ό,τι 
δεν πάει καλά στην εκπαιδευτική διαδικασία και από την άλλη στόχος είναι να αθωώνονται οι αντιλαϊκές πολιτικές 
των κυβερνήσεων. 

Εκδίδεται σχετική βεβαίωση ελεύθερης κυκλοφορίας από το Σύλλογο για τη συμμετοχή στη 
συγκέντρωση. 
 

 Κοινοποιείται σε όλους τους συναδέλφους πλούσιο εκπαιδευτικό υλικό για την Πρωτομαγιά. 
Με την επισήμανση ότι η Πρωτομαγιά δεν ήταν ούτε θα είναι εργάσιμη (ούτε τηλε-εργάσιμη) 
ημέρα!  
 

 Εκδίδεται ανακοίνωση για τη σημασία της Πρωτομαγιάς.Καλούμε, τηρώντας όλα τα 
απαραίτητα μέτρα αυτοπροστασίας τα μέλη μας να συμμετέχουν στις κεντρικές και τοπικές 
συγκεντρώσεις-εκδηλώσεις της Πρωτομαγιάς.  

 

 Στις 29/4, εκδίδεται ανακοίνωση προς το Δημοτικό Συμβούλιο, με θέμα την εφαρμογή της 
δίχρονης υποχρεωτικής σγωγής και εκπάιδευσης. Ενημερωθήκαμε ότι το αίτημα του Δήμου 
Νέας Σμύρνης είναι για 9 αίθουσες οι οποίες θα τοποθετηθούν σε ελεύθερα οικόπεδα της 
περιοχής. Υπενθυμίζουμε ότι σύμφωνα με τον υπολογισμό των τμημάτων με μέγιστο αριθμό 
μαθητών/τριων  22, χρειαζόμαστε 15 νέες αίθουσες διδασκαλίας για την καθολική εφαρμογή της 
δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης στην περιοχή μας.  

 

 Εκδίδεται το φυλλάδιο ΤΕΚΜΗΡΙΩΣΗΣ ΚΑΙ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΓΚΑΙΟΤΗΤΑΣ 
ΤΗΣ ΔΙΧΡΟΝΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ ΚΑΙ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ, για το οποίο είχαμε 
προγραμματίσει την παρουσίασή του σε ανοιχτή εκδήλωση, για τέλος Μαρτίου. Όμως, λόγω 
των περιοριστικών μέτρων αποφασίστηκε να διακινηθεί διαδικτυακά. Το φυλλάδιο περιέχει:  

-την τοποθέτηση του Συλλόγου για το ιστορικό της διεκδίκησης, την παιδαγωγική και κοινωνική 
αναγκαιότητα της εφαρμογής της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης, την περιγραφή του κτιριακού 
προβλήματος και τις προτάσεις μας.  

-δύο ποιήματα της συναδέλφου Νηπιαγωγού-Συγγραφέα Εύης Τσιτιρίδου-Χριστοφορίδου,  
-6 κείμενα γονέων για την αναγκαιότητα της εφαρμογής της δίχρονης 
-κείμενο των Νηπιαγωγών του 1ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης Γκόλφη  Αικατερίνης, Λάμψα  Ελένης, 

Βαρούνη  Χαρίκλειας, Ρακαλίδου  Κρυστάλλως 



19 

 

-κείμενο των νηπιαγωγών του 3ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης Πάντου Βαγιούλας,                                                   
Μπακοπούλου Μαρίας,Σαλιβέρου Άννας, Καββαδά Ζωίτσας  

-κείμενο των νηπιαγωγών του 4ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης, Aγιοπετρίτη Μαριέττας, Βουργουτζή 
Πολυνίκης, Καρακώστα Ευαγγελίας, Οικονομοπούλου Βασιλικής, Χώνου Μαγδαληνής 
       κείμενο της  Βλάχου Βούλας, Νηπιαγωγού στο 5ο Νηπιαγωγείο Νέας Σμύρ 
     -κείμενο της Μακράκη Αθηνάς, αναπληρώτριας νηπιαγωγού Ειδικής Αγωγής στο 6ο Νηπιαγωγείο Νέας 
Σμύρνης 
-κείμενο της Μουστάκη Μαργαρίτα, νηπιαγωγού, προϊσταμένη 8ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης  
-κείμενο της Μαρίας Σαλαγιάννη,  Συντονίστριας Εκπαιδευτικού Έργου Προσχολικής Εκπαίδευσης 4ου ΠΕΚΕΣ 
ΑΤΤΙΚΗΣ  
-κείμενο του Συντονιστικού Νηπιαγωγών 
 

 Στις 5/5 καλούμε τα μέλη μας να στηρίξουν/συνυπογράψουν το ψήφισμα  «Αγωνιζόμαστε για 
ένα σύγχρονο δημόσιο δωρεάν Νηπιαγωγείο. Απόσυρση του νομοσχεδίου ΤΩΡΑ». Καλούμε 
τα μέλη μας να ενώσουν τη φωνή τους με τους χιλιάδες εκπαιδευτικούς που μέχρι στιγμής έχουν 
υπογράψει διαδικτυακά. Καλούμε το Δ.Σ. της ΔΟΕ και τους Συλλόγους Π.Ε. να στηρίξουν την 
πρωτοβουλία αυτή, ως μια ακόμα μορφή αγώνα με στόχο να αποσυρθεί το αντιεκπαιδευτικό 
πολυνομοσχέδιο. 
 

 Στις 5/5 εκδίδεται ανακοίνωση σχετικά με την εμπλοκή των Δήμων στο ζήτημα της παροχής 
ηλεκτρονικού εξοπλισμού μαθητών και σχολείων. Επισημαίνεται ότι: Για τον ηλεκτρονικό 
εξοπλισμό μαθητών και εκπαιδευτικών, απαιτούμε από το κράτος αυτά που δικαιούμαστε, δηλαδή 
αποκλειστικά δημόσια και δωρεάν εκπαίδευση για όλους. Καλούμε την κυβέρνηση, το Υπ. Παιδείας 
και τις Δημοτικές Αρχές να σταματήσουν την κοροϊδία και να ικανοποιήσουν τα δίκαια αιτήματα 
των εκπαιδευτικών σωματείων και της ΑΣΓΜΕ μέσα στα οποία είναι και η κάλυψη του συνόλου 
των αναγκών σε ηλεκτρονικό εξοπλισμό και δωρεάν γρήγορο internet μαθητών, εκπαιδευτικών 
και σχολείων αποκλειστικά και μόνο με έκτακτη κρατική χρηματοδότηση τώρα! 
  

 Συνυπογράφουμε το Δελτίο Τύπου από την Παναττική σύσκεψη Συλλόγων ΠΕ, ΕΛΜΕ 
(5/5/2020) με προτάσεις για κινητοποιήσεις και συλλαλητήρια  
 

 Στις 6/5 εκδίδεται ανακοίνωση με θέμα την  εξασφάλιση όλων των όρων και των 
προϋποθέσεων για την ασφαλή επαναλειτουργία των σχολείων, τη διασφάλιση της προστασίας 
της υγείας των μαθητών και των εκπαιδευτικών, εν όψει της επαναλειτουργίας τους.  
Ζητάμε: Εξασφάλιση από την πολιτεία δωρεάν μασκών, γαντιών και αντισηπτικών για όλα τα μέλη κάθε σχολικής 
μονάδας σε καθημερινή βάση. Διαγνωστικές εξετάσεις σε κάθε σχολική μονάδα για αποτελεσματική ανίχνευση και 
προστασία του συνόλου (τεστ για όλους τους εκπαιδευτικούς και τους μαθητές πριν ανοίξουν τα Σχολεία και 
Νηπιαγωγεία). Άμεσο κλείσιμο σχολικής μονάδας σε περίπτωση κρούσματος. Αύξηση του προσωπικού 
των εργαζομένων για την καθαριότητα και απολύμανση κάθε σχολικής μονάδας. Αγορά και αντικατάσταση των 
θρανίων των Λυκείων – Γυμνασίων και Δημοτικών Σχολείων με ατομικά θρανιοκαθίσματα και αντίστοιχη μέριμνα για 
τα Νηπιαγωγεία. Απολύμανση κάθε Σαββατοκύριακο των χώρων των Δημόσιων Σχολείων και Νηπιαγωγείων από 
ειδικά συνεργεία απολύμανσης με ειδικά μηχανήματα σύμφωνα με τις επιστημονικές προδιαγραφές. 
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 Καλούμε στην πανεκπαιδευτική κινητοποίηση ΟΛΜΕ-ΔΟΕ-ΟΙΕΛΕ, την Τετάρτη 13 Μάη, ώρα 
13.00 στα Προπύλαια με αίτημα την ΑΜΕΣΗ ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ της τροπολογίας για την εξ 
αποστάσεως εκπαίδευση, ΟΧΙ ΚΑΜΕΡΕΣ ΣΤΙΣ ΤΑΞΕΙΣ, όχι στη μαγνητοσκόπηση του 
μαθήματος. 
 

 Καλούμε σε νέα πανεκπαιδευτική κινητοποίηση την Τρίτη 19/5 στα Προπύλαια, με αίτημα την 
κατάργηση της κατάπτυστης τροπολογίας Κεραμέως για την εξ αποστάσεως ζωντανή αναμετάδοση 
του μαθήματος. Αποστέλλεται προς όλους αντί ανακοίνωσης, γράμμα μητέρας μαθητή Β 
Δημοτικού με τίτλο «Οι κάμερες είναι το πρόβλημα, όχι η λύση!».  
 

 Στις 25/5 το απόγευμα, γίνεται έκτακτη ΓΣ στο προαύλιο των 4ου -Αγ. Ανδρέα Δημ. Σχ. 
Νέας Σμύρνης. Την Παρασκευή 15/5, δημοσιεύτηκε  σε ΦΕΚ η  Υπ. Απόφαση για την ζωντανή 
μετάδοση του μαθήματος από την τάξη αγνοώντας τις αντιδράσεις της εκπαιδευτικής κοινότητας. 
Στη ΓΣ συμμετείχαν 33 συναδέλφισσες και συνάδελφοι. Έγινε πλούσια και μεγάλη συζήτηση για το σχέδιο νόμου για 
την παιδεία, την τροπολογία για τη ζωντανή μετάδοση του μαθήματος από την τάξη, την εμπειρία μας το διάστημα με 
κλειστά σχολεία. Ανεξάρτητα από τη διαφορετική εμπειρία και προσέγγιση, ομόθυμη ήταν η άποψη αντίθεσης με 
το νέο σχέδιο νόμου για την παιδεία και ανάγκη συμμετοχής στις κινητοποιήσεις, αντίθεσης με την τροπολογία που 
δίνει τη δυνατότητα για ζωντανή μετάδοση του μαθήματος μέσα από τη σχολική τάξη, η εξ αποστάσεως σε όλες της 
μορφές της σε καμιά περίπτωση δε μπορεί να υποκαταστήσει τη ζωντανή διδασκαλία, δεν συμμετείχαν όλοι οι 
μαθητές, με το άνοιγμα των σχολείων, σταματάμε κάθε μορφή εξ αποστάσεως. Έγινε κριτική στην εξ αποστάσεως 
σύγχρονη από πολλές πλευρές, όπως:στην πλατφόρμα webex, έχει δοθεί η δυνατότητα επεξεργασίας των 
δεδομένων που συγκεντρώνονται (αριθμός μαθημάτων, αριθμός συμμετεχόντων κλπ) όπως αναφέρεται στην 
τροπολογία για τις κάμερες και ανοίγει το δρόμο για την κατηγοριοποίηση των σχολικών μονάδων. Υπάρχει μικρή 
δυνατότητας ελέγχου και εποπτείας των μαθητών στη διαδικασία του τηλεμαθήματος (αναφέρθηκαν πολλά 
παραδείγματα και προσωπικές εμπειρίες). Ενώ ο/η εκπαιδευτικός εξακολουθεί να έχει την ευθύνη της διαδικασίας, 
δεν συμμετέχουν όλοι οι μαθητές και παραβιάζεται το συνταγματικό δικαίωμα στην υποχρεωτική εκπαίδευση. 
Αναφέρθηκε έρευνα που έγινε από το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων σε εκπαιδευτικούς ΠΕ και ΔΕ, με βάση την οποία, 
«Οι μισοί και πλέον εκπαιδευτικοί ανέφεραν ότι δεν υπήρξε ή υπήρξε μικρή αλληλεπίδραση μεταξύ των μαθητών, και 
περίπου εννέα στους 10 εκπαιδευτικούς (87,6%) θεωρούν ότι η εξ αποστάσεως εκπαίδευση δημιούργησε νέες μορφές 
ανισοτήτων ενώ, το 72,2% των εκπαιδευτικών πιστεύει ότι η εξ αποστάσεως εκπαίδευση συμβάλλει στην 
αναπαραγωγή των κοινωνικών ανισοτήτων». Εκφράστηκε προβληματισμός για το σύνολο των πλατφορμών του 
Υπουργείου (σύγχρονη-ασύγχρονη), μέσα από τις οποίες έχει δυνατότητα συγκρισιμότητας των σχολικών μονάδων και 
η άποψη ότι πρέπει να αποφασιστεί σήμερα από τους Συλλόγους Διδασκόντων η μη υλοποίηση σύγχρονης σε καμιά 
περίπτωση (με ανοιχτά αλλά και κλειστά σχολεία).  
Από τη ΓΣ προτείνεται στους Συλλόγους Διδασκόντων: Οι Σύλλογοι διδασκόντων, στην πρώτη τους συνεδρίαση, 
θα φτιάξουν πρακτικό με το οποίο, θα δηλώσουν ότι δε θα υλοποιήσουν τη «δυνατότητα» για live streaming 
μέσα από τις σχολικές τάξεις, συμμετέχοντας στην απεργία-αποχή που έχει κηρύξει το ΓΣ της ΑΔΕΔΥ. 
Επιπλέον, με το άνοιγμα των σχολείων, αποφασίζεται ότι σταματάει η εξ αποστάσεως. Κάθε σχολείο, θα 
επιλύσει με παραδοσιακό τρόπο το (ενδεχόμενο) πρόβλημα που θα παρουσιαστεί με μαθητές/τριες που πράγματι 
έχουν στο σπίτι τους άτομο υψηλού κινδύνου. Την πρώτη μέρα λειτουργίας των σχολείων, να μοιραστεί στους 
γονείς το γράμμα της ΔΟΕ.  
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 Στις 26/5, εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στον Βασίλη Δημάκη, κρατούμενο φοιτητή στο 
Τμήμα Πολιτικής Επιστήμης και Δημόσιας Διοίκησης της Σχολής Οικονομικών και Πολιτικών 
Επιστημών του ΕΚΠΑ, ο οποίος στις  24/5 ανακοίνωσε ότι διακόπτει κάθε τροφή, νερό και 
επικοινωνία για μια ακόμη φορά, διεκδικώντας την απρόσκοπτη συνέχιση των σπουδών του.   
 

 Στις 26/5 εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «H τροπολογία για ζωντανή αναμετάδοση του 
μαθήματος δεν θα εφαρμοστεί!». Στη βάση και της απόφασης του Γ.Σ. της ΑΔΕΔΥ για απεργία-
αποχή, καλούμε τους συλλόγους διδασκόντων να συντάξουν πρακτικά μη εφαρμογής της 
τροπολογίας. Προτείνεται ενδεικτικό πρακτικό.  
 

 Στις 27/5 αποστέλλεται υπόμνημα προς το Δημοτικό Συμβούλιο σχετικά με τα αναγκαία μέτρα 
υγιεθνής και ασφάλειας, για την εξασφάλιση όλων των όρων και των προϋποθέσεων για την 
ασφαλή επαναλειτουργία των σχολείων, τη διασφάλιση της προστασίας της υγείας των 
μαθητών και των εκπαιδευτικών.   

 

 Στις 27/5, αποστέλλεται επίσης προς το Δημοτικό Συμβούλιο Υπόμνημα για την εφαρμογή 
της δίχρονης προσχολικής αγωγής και εκπαίδευσης όπου ενημερώνουμε το Δημοτικό 
Συμβούλιο ότι από την πλευρά μας, κάναμε καταγραφή των μέχρι στιγμής εγγραφών στα 
νηπιαγωγεία. Η καταγραφή μέχρι την Τετάρτη 27/5 το μεσημέρι, δείχνει ότι στα 11 
Νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης έχουν εγγραφεί μέχρι τώρα 869 ΠΑΙΔΙΑ (477 ΝΗΠΙΑ 
ΚΑΙ 392 ΠΡΟΝΗΠΙΑ). Ο Δήμος Νέας Σμύρνης, αδιαφορεί και το μόνο που καταθέτει είναι 
η βεβαιότητά του ότι δεν πρόκειται να εφαρμοστεί η δίχρονη υποχρεωτική αγωγή και 
εκπαίδευση στη Νέα Σμύρνη. Πρέπει να γίνει τώρα σχεδιασμός για το Σεπτέμβρη χωρίς 
καμιά άλλη αναβολή!  

 

 Καλούμε στο πανεκπαιδευτικό συλαλλητήριο την 1/6, ώρα 7μμ. Η πολιτική ηγεσία του 
Υπουργείου Παιδείας με αδιαλλαξία και περιφρόνηση απέναντι στην ηχηρή διαμαρτυρία 
εκπαιδευτικών,  μαθητών και γονέων, κατέθεσε το πολυνομοσχέδιο στη Βουλή και προχωρά, τις 
επόμενες ημέρες στην ψήφισή του.  

 

 Κυκλοφορεί κοινή ανακοίνωση Ενώσεων Γονέων Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης, Συλλόγων 
Εκπαιδευτικών ΠΕ Καλλιθέας-Μοσχάτου, Νέας Σμύρνης και ΕΛΜΕ Καλλιθέας –Νέας 
Σμύρνης-Μοσχάτου, για το πολυνομοσχέδιο, με τίτλο «Γονείς κι εκπαιδευτικοί μαζί στον 
αγώνα διαρκείας για το ενιαίο δεκατετράχρονο δημόσιο δωρεάν σχολείο για όλα τα παιδιά.  
Να αποσυρθεί τώρα το πολυνομοσχέδιο- λαιμητόμος όλης της εκπαίδευσης.»  
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 Στις 2/6 εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Παιδείας 
(Κεραμέως – Ζαχαράκη) τιμωρούν συνειδητά και οδηγούν σκόπιμα στην ανεργία 
αναπληρώτριες, επειδή «τόλμησαν» να εκλεγούν στο Δ.Σ. της ΔΟΕ και του Συλλόγου τους. 
Κάτω τα χέρια από τα δικαιώματα μονίμων-αναπληρωτών!» Καλούμε σε νέα μαζική παράσταση 
διαμαρτυρίας στο Υπουργείο Παιδείας την Παρασκευή 5/6, 2.00 μ.μ. 

 

 Καλούμε στην 24ωρη πανεκαπιδευτική απεργία στις 9 Ιούνη. Διεκδικούμε μέτρα υγιεινής και 
ασφάλειας. Αντιδρούμε στην ψήφιση ενός ακόμη αντιδραστικού – αντιεκπαιδευτικού 
πολυνομοσχεδίου που φέρνει η κυβέρνηση της Ν. Δ., που θέλει να τσακίσει τα μορφωτικά και 
εργασιακά μας δικαιώματα. Στο πλαίσιο των κινητοποιήσεων που έχει εξαγγείλει η ΔΟΕ, το 
Δ. Σ. του Συλλόγου Εκπ/κών Π. Ε. Νέας Σμύρνης προκηρύσσει επιπλέον τρίωρη στάση 
εργασίας από 08:00 έως 10:45 (τρεις πρώτες ώρες του πρωινού κύκλου εργασίας των 
σχολείων και νηπιαγωγείων) επιπρόσθετα της τρίωρης στάσης εργασίας που έχει 
προκηρυχθεί από το Δ. Σ. της ΔΟΕ (από 10:45 έως 14:00) για την ΤΡΙΤΗ 9 Ιουνίου 
2020 καθιστώντας την ημέρα αυτή ΗΜΕΡΑ 24ωρης ΑΠΕΡΓΙΑΣ.  

 

 Στις 8 Ιουνίου, εκδίδεται ανακοίνωση για την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής 
και εκπαίδευσης.  Οι εγγραφές στα νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης τελείωσαν στις 30/5. 
Το αποτέλεσμα των εγγραφών αναδεικνύει σε όλο του το μέγεθος του κτιριακού προβλήματος 
στη Νέα Σμύρνη. Στα 11 ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΑ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ ΕΧΟΥΝ ΕΓΓΡΑΦΕΙ για 
το σχολικό έτος 2020-2021, 915 ΠΑΙΔΙΑ (504 ΝΗΠΙΑ ΚΑΙ 411 ΠΡΟΝΗΠΙΑ).  Η 
μέγιστη χωρητικότητα των 11 Νηπιαγωγείων της Νέας Σμύρνης, που έχουν συνολικά 23 
αίθουσες, είναι 492 παιδιά. Επομένως, μέχρι στιγμής, δεν έχουμε αίθουσες για 423 παιδιά. 
Οι ευθύνες του Δήμου Νέας Σμύρνης είναι τεράστιες. Γνώριζαν,  δ εν έκαναν τίποτα, από 
το τέλος του 2018 μέχρι τις αρχές του 2020, καμιά διαδικασία δεν κινήθηκε στο Δήμο Νέας 
Σμύρνης, ούτε κατατέθηκαν προτάσεις από την πλευρά των υπεύθυνων. Αυτό που κυρίως 
κατέθεταν, ήταν η βεβαιότητά τους ότι δεν πρόκειται να εφαρμοστεί η δίχρονη υποχρεωτική 
αγωγή και εκπαίδευση στη Νέα Σμύρνη αλλά και ότι πιθανότατα θα καταργηθεί ο νόμος από 
τη νέα κυβέρνηση.  Αντίθετα, ο Σύλλογός μας κατέθετε συνεχώς συγκεκριμένες προτάσεις 
και πίεζε στην κατεύθυνση να επιλυθεί το κτιριακό πρόβλημα και να εφαρμοστεί η δίχρονη 
υποχρεωτική αγωγή και εκπαίδευση, τονίζοντας διαρκώς ότι είναι θέμα πολιτικής βούλησης. 
Αν η παιδαγωγική αναγκαιότητα της δίχρονης προσχολικής αγωγής και εκπαίδευσης δεν 
αμφισβητείται από κανένα (;), πρέπει να γίνει τώρα σχεδιασμός για το Σεπτέμβρη χωρίς 
καμιά άλλη αναβολή! 
 

 Στις 9/6 εκδίδεται ανακοίνωση με θέμα «Να σταματήσει άμεσα η δίωξη σε βάρος του 
συναδέλφου ειθαρχική δίωξη σε βάρος του συναδέλφου Τζεμαλή Μηλιαζήμ,  αναπληρωτή 
εκπαιδευτικού ειδικής αγωγής, μέλους του Διδασκαλικού Συλλόγου Ξάνθης ξεκίνησε, με την 
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μορφή της «Προκαταρκτικής Εξέτασης», η Περιφερειακή Διεύθυνση Π.Ε και  ΔΕ. Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, προκειμένου, όπως επικαλείται, να διαπιστωθεί αν τελέστηκε 
πειθαρχικό παράπτωμα από αυτόν, εξαιτίας αναρτήσεων που του αποδίδονται  σε μέσο 
κοινωνικής δικτύωσης (“facebook”) στις αρχές Μαρτίου του 2020.   
 

 Στις 10/6 κατατίθεται αίτημα συνεδρίασης της ΔΕΠ για την εφαρμογή της δίχρονης, με 
υπογραφές 4 μελών (Εκπρόσωπος Συλλόγου, ΕΛΜΕ, Δ Δ/νσης, Ένωσης Γονέων), με θέμα την 
ενημέρωση των εκπροσώπων για τις προτάσεις,το χρονιδιάγραμμα και τις προθέσεις του Δήμου.  

 

 Στις 21/6 κυκλοφορεί το γράμμα του Συλλόγου μας προς τους γονείς νηπίων-προνηπίων. 
Επισημαίνεται ότι ήταν γνωστό ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΥΠΕΥΘΥΝΟΥΣ ότι το σχολικό έτος 
2020-21, η δίχρονη προσχολική αγωγή και εκπαίδευση στο νηπιαγωγείο θα είναι 
υποχρεωτική σε όλη την επικράτεια.Υπογραμμίζονται οι ευθύνες του Δήμου. Καλούμε σε 
κοινό αγώνα.  

 

 Καλούμε στην κινητοποίηση της 23/6 στο Υπουργείο για τα νέα ωρολόγια προγράμματα 
Γυμνασίων και Λυκείων τα οποία  εξαφανίζουν μαθήματα και ολόκληρους επιστημονικούς 
κλάδους. Οι κλάδοι των εκπαιδευτικών Κοινωνικών, Οικονομικών, Πολιτικών και Νομικών 
Επιστημών Καλλιτεχνικής παιδείας και αρχιτεκτόνων – πολ. μηχανικών ουσιαστικά και τυπικά 
εξαφανίζονται από τη δευτεροβάθμια εκπαίδευση! Οι κοινωνικές επιστήμες σχεδόν 
εξαφανίζονται από το Λύκειο. Το δημόσιο σχολείο, και ειδικά  το Λύκειο, χάνει τον όποιο 
παιδευτικό και παιδαγωγικό χαρακτήρα είχε.Εξαφανίζονται ακόμα και μαθήματα όπως το 
Ελεύθερο Σχέδιο και Γραμμικό Σχέδιο, που αφορούν εξεταζόμενα  μαθήματα στις 
Πανελλήνιες Εξετάσεις! Πλέον η μόνη πηγή διδασκαλίας τους θα είναι τα φροντιστήρια! Οι 
υποψήφιοι αυτών των σχολών  θα οδηγηθούν αναγκαστικά  στην παραπαιδεία και την 
ιδιωτική εκπαίδευση και οι γονείς τους θα πρέπει να βάλουν βαθιά το χέρι στην τσέπη  
Απαιτούμε ανάκληση της κυβερνητικής απόφασης για τα ωρολόγια προγράμματα.  
 

 Στις 22/6 έγινε η συνεδρίαση της ΔΕΠ σχετικά με την εφαρμογή της δίχρονης προσχολικής 
αγωγής και εκπαίδευσης. Επιχειρηματολογήθηκε από την πλευρά μας γιατί δεν είναι δυνατόν 
να «αξιοποιηθούν» αίθουσες δημοτικών σχολείων για να στεγαστούν νήπια-προνήπια. Από 
την πλευρά του Συλλόγου μας, ενημερώσαμε τη ΔΕΠ ότι στα 11 Νηπιαγωγεία της Νέας 
Σμύρνης έχουν εγγραφεί συνολικά 915 παιδιά, 504 νήπια και 411 προνήπια.  Ενημερώσαμε 
για την ακριβή χωρητικότητα: ΣΥΝΟΛΙΚΑ 555 παιδιά. Οι εκπρόσωποι της Ένωσης Γονέων 
τόνισαν ότι οι γονείς είναι αναστατωμένοι και κανείς δε μπορεί να τους απαντήσει τι θα γίνει 
το Σεπτέμβρη.Ο Πρόεδρος της ΔΕΠ ισχυρίστηκε ότι ο Δήμος έχει κάνει όλες τις 
απαιτούμενες ενέργειες και προτάσεις.  
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Συμπερασματικά, το αποτέλεσμα της ΔΕΠ ήταν ότι: Για τις 9 ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες, δεν 
υπάρχει δέσμευση ότι θα είναι έτοιμες 1η Σεπτέμβρη. Για τις προτάσεις του Δήμου προς το 
Υπουργείο και τις ενέργειές του, δεν υπάρχει τίποτα συγκεκριμένο. 
 

 Στις 25/6 εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Μαζικός Πολύμορφος αγώνας για να μην 
εφαρμοστούν τα αντιεκπαιδευτικά και αντιλαικά μέτρα της κυβέρνησης». Με προοπτική ότι το 
Σεπτέμβριο του 2020, οι εκπαιδευτικοί θα κληθούν να συμμετάσχουν στις ομάδες δράσεων 
και οι Σύλλογοι Διδασκόντων να συνεδριάσουν για να συντάξουν αξιολογικούς 
προγραμματισμούς, και έχοντας την εμπειρία της μάχης του 2013 – 2014 και με όπλο την 
απεργία – αποχή, πρέπει να δράσουμε ανάλογα. Μέχρι τώρα 77 πρωτοβάθμια σωματεία 
εκπαιδευτικών (μεταξύ των οποίων και ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών ΠΕ Νέας Σμύρνης) έχουν 
υπογράψει την πρόταση Συλλόγων και ΕΛΜΕ υπέρ της κήρυξης Απεργίας – Αποχής από την 
αξιολόγηση, με βάση τις αποφάσεις των ΔΣ ή/και των Γ. Σ.  Απαιτούμε από το Δ.Σ της 
ΔΟΕ να προχωρήσει στην πραγματοποίηση των εργασιών της 89η Γενικής Συνέλευσης της 
ΔΟΕ, πριν την έναρξη της επόμενης σχολικής χρονιάς (2020-2021), με βασικό (ή μοναδικό) 
θέμα το πρόγραμμα δράσης και την λήψη απόφασης για απεργία αποχή. 
 

 Στις 30/6 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης  στο δίκαιο αγώνα του επιχειρησιακού σωματείου 
Public και των εργαζομένων του, για υπογραφή συλλογικής σύμβασης εργασίας και αυξήσεις 
στους μισθούς.  

 

 Στις 7/7 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στην ΕΛΜΕ Ημαθίας, στην καταγγελία της για 
την προσπάθεια εκφοβισμού και χειραγώγησης των συναδέλφων δασκάλων και καθηγητών 
του νομού και η ποινικοποίηση της εκπαιδευτικής διαδικασίας. 

 

 Στις 15/7 εκδίδεται ανακοίνωση –καταγγελία-υπόμνημα με τίτλο «Στα βράχια οδήγησε τη 
δίχρονη, η πολιτική του Δήμου Νέας Σμύρνης!», με θέμα την αναστολή για ένα έτος της 
έναρξη εφαρμογής της δίχρονης υποχρεωτικής προσχολικής εκπαίδευσης για τους Δήμους 
Αθηναίων,  Ζωγράφου, Καλλιθέας, Νεάπολης – Συκεών Θεσσαλονίκης και …Νέας Σμύρνης! 
Δηλαδή, απέμειναν πλέον, ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΑ, ΜΟΝΟ ΠΕΝΤΕ (5) ΔΗΜΟΙ που δεν 
εφαρμόζουν τη δίχρονη υποχρεωτική αγωγή και εκπαίδευση. Μεταξύ αυτών, στον πάτο του 
βαρελιού, και ο «πλούσιος» Δήμος Νέας Σμύρνης! Και στους 5 αυτούς Δήμους, κοινό 
χαρακτηριστικό, είναι το μικρό ενδιαφέρον της δημοτικής αρχής για τη στήριξη της δημόσιας 
δωρεάν παιδείας…Τονίζεται ότι «Έχει έρθει η ώρα να αντιμετωπιστούν σοβαρά τα ζητήματα! 
Να μη χαθεί άλλος πολύτιμος χρόνος! Να φτιαχτούν άμεσα οι 9 προκατασκευασμένες 
αίθουσες, που αποφασίστηκαν στα 3 ελεύθερα οικόπεδα (και εγκρίθηκε η χρηματοδότησή 
τους από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων με 770.000 ευρώ), με σωστές προδιαγραφές 
και πλήρη εξοπλισμό, ως προσωρινή λύση. Να αναζητηθούν χώροι για ενοικίαση/αγορά 
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άλλων 8 αιθουσών ως προσωρινή λύση.Να συγκροτηθεί άμεσα και να συνεδριάσει η 
διαπαραταξιακή επιτροπή με τη συμμετοχή και των φορέων του χώρου της εκπαίδευσης και 
να δρομολογήσει την οριστική ΣΥΝΟΛΙΚΗ λύση του κτιριακού προβλήματος.» 
 

 Στις 22/7 συμμετέχουμε στη διαπαραταξιακή επιτροπή του Δήμου για το κτιριακό και την 
εφαρμογή της δίχρονης. Συμμετείχαν εκπρόσωποι από όλες οι δημοτικές παρατάξεις και ο 
Πρόεδρος της ΔΕΠ. Η συζήτηση που έγινε ήταν ιδιαίτερα έντονη, αφού γινόταν υπό το βάρος της 
απόφασης της κυβέρνησης για εξαίρεση του Δήμου Νέας Σμύρνης από την εφαρμογή της 
δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης. Αναδείχτηκαν έντονα από τους/τις 
εκπροσώπους των δημοτικών παρατάξεων της αντιπολίτευσης η ανικανότητα και η αδιαφορία των 
υπευθύνων του Δήμου για την κάλυψη των αναγκών. Τέθηκε και το πρόβλημα των παιδικών 
σταθμών οι οποίοι δεν επαρκούν για να καλύψουν τις ανάγκες και με δεδομένη την «επιστροφή» 
των προνηπίων θα μείνουν έξω πολλές δεκάδες παιδιών μικρότερης ηλικίας.  
Έγινε συζήτηση και ασκήθηκε πίεση για να διερευνηθεί άμεσα η δυνατότητα εξεύρεσης κτιρίων 
αφού ακόμη και αν τοποθετηθούν οι 9 ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες στα 3 οικόπεδα, δεν επαρκούν για να 
καλυφθούν τα προνήπια. Κατατέθηκαν μάλιστα, από την παράταξη «Ποιότητα Ζωής» επιπλέον 
γραπτές προτάσεις για κτίρια που θα μπορούσαν να αξιοποιηθούν. Στην κριτική που ασκήθηκε και 
τις προτάσεις που κατατέθηκαν, ο Πρόεδρος της ΔΕΠ επέμεινε στις θέσεις του ότι δηλαδή ο 
Δήμος Νέας Σμύρνης δεν έχει καμιά ευθύνη για την καθυστέρηση υλοποίησης του νόμου για την 
υποχρεωτικότητα της δίχρονης, αρνήθηκε τις κατηγορίες ότι στην πραγματικότητα περίμενε να 
καταργηθεί/ανασταλεί ο νόμος από τη νέα κυβέρνηση και υπεραμύνθηκε της πρακτικής του δήμου 
λέγοντας ότι όσοι δήμοι βιάστηκαν να προχωρήσουν δεν έχουν εξασφαλίσει τις απαραίτητες 
υποδομές. Υποσχέθηκε ότι θα γίνει από την τεχνική υπηρεσία προκήρυξη για ενοικίαση χώρων 
για να είμαστε έτοιμοι την επόμενη χρονιά. Δεν υπήρξε ορισμός χρόνου για νέα συνεδρίαση. Από 
την πλευρά του Συλλόγου μας ζητήθηκε να προχωρήσει άμεσα η λειτουργία της επιτροπής.  
 

 Στις 26/7, εκδίδεται ανακοίνωση στήριξης στους εργαζόμενους στα κυλικεία των σχολείων.  
Στηρίζουμε τα δίκαια αιτήματά τους για: Απαλλαγή πληρωμής της Β΄ και Γ΄ δόσεων του 
μισθώματος σχολικού έτους 2019-2020. Μείωση κατά 50% του μισθώματος για τα επόμενα 2 
σχολικά έτη. Παράταση (1) ενός έτους σε όλες τις συμβάσεις και όχι μόνο σε αυτές που λήγουν το 
2020. Για τους μισθωτές που έχουν προηγούμενες οφειλές σε ρύθμιση, να γίνει αναπροσαρμογή. 
 

 

 


